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Beylikdüzü’ndeBeylikdüzü’nde
yollar baştan yollar baştan 

yaratılıyoryaratılıyor

“Dünyayı değiştirmek
yerelden başlar”

Küçükçekmece Belediyesi,
Sosyal ve Ekonomik Desteklerle 

Binlerce Kişiye Dokundu

Kağıthane’de 50 yıldır yaşayan 
ve 15 yıldır siyasette aktif olarak yer 
alan Ahmet Makine Mühendisi Ah-
met Özdemir Cumhuriyet Halk Par-
tisi Kağıthane Belediye Başkan 
Aday Adaylık başvurusunu gerçek-
leştirdi. Başvurusun CHP Kağıt-
hane İlçe Başkanlığı’na teslim 
eden Özdemir, daha sonra ilçe 
başkanlığında kendisini destek-
lemeye gelen büyük kalabalığa 
neden aday adayı olduğu ile il-
gili açıklama yaptı. n 08’DE

Kentte kadın, genç, ço-
cuk, 65 yaş üstü ve özel ge-
reksinimli vatandaşların 
toplumsal rollerinin güç-
lendirilmesi, paylaşma, 
dayanışma ve yardımlaş-
manın artırılması he-
defleriyle çalışmaları-
na devam eden Küçük-
çekmece Belediyesi; sı-
cak yemek, nakdi yar-
dım, ulaşım, halk 
market,... n 02’DE

Esenyurt’u birlikte
yöneteceğiz dediği

muhtarlardan
Akmugan’a tam not

31 Mart 2024’te yapı-
lacak yerel seçimler için 
CHP’den Esenyurt Bele-
diye Başkanlığı için aday 
adaylığını açıklayan Ye-
minli Mali Müşavir ve Ba-
ğımsız Denetçi Abdulhadi 
Akmugan, ilçeyi karış ka-
rış geziyor. n 11’DE

Beylikdüzü Bele-
diyesi, olumsuz kış 
koşullarında vatan-
daşların mağduriyet 
yaşamaması adına yol 
düzenleme ve iyileş-
tirme çalışmalarını 
hızlandırdı. n 11’DE

14 Mayıs’ta yapılan genel seçim-
lerin ardından Hazine ve Mali-
ye Bakanlığı ile Türkiye Cum-

huriyet Merkez Bankası (TCMB) yöne-
timleri değişti ve ekonomi yönetiminde 
politika değişikliğine gidilerek parasal 
sıkılaşmaya dönüldü ancak Türkiye’de 
yüksek enflasyonist ortam devam edi-
yor.

Geçmiş yıllarda yılbaşında ve senede 
bir kez yeni yıl için ürün ve hizmetlere 
zam yapılırken şimdi yılda en az iki kere 
zam geliyor ve yeni yıla girmeden zam-
lar açıklanıyor.

‘ÖLÜME’ ZAM!
İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB) 

Meclisi Aralık ayı olağan toplantısı dör-
düncü oturumu, Meclis 1’inci Başkanve-
kili Zeynel Abidin Okul Başkanlığı’nda 
İBB Saraçhane binasında yapıldı. Otu-
rumda, İstanbul’da bulunan mezarlık-
larda ki defin işlemleri ve mezarlık hiz-
metlerine yüzde 54,15 oranında zam ya-
pılması görüşüldü. n 3’TE

Yılbaşı gelmeden ilaçlara gelen ve İstanbul’da mezarlık hizmetlerine gelen zamların ardından vatandaşın hastalığı da ölümü de zamlandı. İBB Meclisi’nde alınan kararla Kara-
caahmet, Nakkaştepe, Zincirlikuyu, Aşiyan, Çengelköy gibi birinci grupta yer alan mezarlıklarda boş mezar yeri bedeli 45 bin 250 liradan 69 bin 770 liraya yükseltildi. Öte yan-
dan Beşeri Tıbbi Ürünlerin Fiyatlandırılmasına Dair Kararda Değişiklik öngören Cumhurbaşkanı Kararı Resmi Gazete’de yayımlandı ve yeni yıl gelmeden ilaç zamları geldi.

Ne Hasta Olun Ne Ölün!

CHP Kağıthane Belediye Başkan Aday Adayı Ahmet Özdemir:

Baybaş: “Ülke
tarihinin en büyük 
sosyal yardım 
belediyesine 
dönüştüreceğim”

Sarıyer’de
Haydar

Aliyev’e
vefa

İmamoğlu’ndan Yüksel’e övgüler;

Uyum içinde
çalışıyoruz

SA
YF

A 
9’

DA

SAYFA 9’DA

SAYFA 7’DE

Yılmaz: Seçim için değil nesillerimizin
geleceği için çalışıyoruz

SAYFA 5’TE

Emel Bilenoğlu; 
Eyüpsultan’ı hep

beraber kazanacak 
ve yöneteceğiz

Şencan:
Yol 
haritamızı 
biz değil, 
vatandaş 
çizecek

SAYFA 4’TE

Oruç Oymak: 
Küçükçekmece 

için tartıya
 çıkmaya çağrı 

yapıyorum

CHP’de yerel seçimlerin ‘Çoban 
Ateşi’ Başakşehir’de yakıldı

SAYFA 10’DA

SAYFA 4’TE

SAYFA 9’DA

Mustafa Oktay Aksu, 
Sarıyer’in sorunlarını

‘el birliğiyle’ 
çözeceğiz

Gülay 
Demirel ile 
Cumhuriyet 
Halk Partisi 
Beykoz’da 
zirve yapacak

SAYFA 3’TE

SAYFA 6’DA
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Küçükçekmece Belediyesi’nden Örnek Dayanışma

Küçükçekmece Belediyesi,
Sosyal ve Ekonomik Desteklerle 
Binlerce Kişiye Dokundu

Küçükçekmece Belediyesi, insan odak-
lı, eşitlikçi ve kapsayıcı projeler üreterek, 

adil ve şeff af bir anlayışla dar gelirli ve 
dezavantajlı vatandaşlara yönelik sosyal 

yardım hizmetlerini sürdürüyor.
Kentte kadın, genç, ço-

cuk, 65 yaş üstü ve özel 
gereksinimli vatandaş-
ların toplumsal rolleri-
nin güçlendirilmesi, pay-
laşma, dayanışma ve yar-
dımlaşmanın artırılması 
hedefleriyle çalışmaları-
na devam eden Küçükçek-
mece Belediyesi; sıcak ye-
mek, nakdi yardım, ula-
şım, halk market, gıda 
bankası, kıyafet yardımı, 
evde bakım, eşya yardımı 
ve daha pek çok hizmetle 
ihtiyaç sahiplerinin yüzü-
nü güldürüyor.

4,5 yılda 2 milyon porsiyon 
sıcak yemek

Vatandaşların ihtiyaç-
larını gözeterek, onla-
ra hassasiyet ve özveri ile 
yaklaşan Küçükçekmece 
Belediyesi, 4,5 yılda 2 mil-
yon 46 bin 290 porsiyon sı-
cak yemeği başta yaşlılar 
olmak üzere ihtiyaç sahip-
lerine ulaştırdı. 57 bin 397 
farklı aileye ise 189 bin 
509 adet gıda yardım koli-
si ulaştırıldı. Yardıma ih-
tiyacı olan 392 farklı aile-
ye ise nakdi yardım yapıl-
dı. Dar gelirli vatandaşla-
rın kıyafet ihtiyacını da 
karşılayan Küçükçekmece 
Belediyesi, 57 bin 293 kişi-

ye, 497 bin 724 parça kıya-
fet yardımı yaptı.
Halk Market ve Gıda Bankası 
binlerce kişiye ulaştı

İlçede ihtiyaç sahiple-
rinin temel gıda ve hij-
yen ihtiyaçlarını karşıla-
mak amacıyla hayata ge-
çirilen ‘Halk Market’ pro-
jesini 3.’sünü Fevzi Çak-
mak ve Mehmet Akif Ma-

hallelerinin ardından İs-
tasyon Mahallesi’ne ka-
zandıran Küçükçekmece 
Belediyesi, 6 bin 17 farklı 
aileye halk market yardı-
mı yaptı. Belediyenin da-
yanışmayı ve paylaşma-
yı güçlendirmek için Ara-
lık 2020’de hayata geçirdi-
ği Gıda Bankası’ndan ise 
11 bin 154 farklı aileye ise 
gıda, giysi, temizlik, ya-
kacak ve hijyen ürünleri 
ulaştırıldı.

Evde bakım, tadilat, tamirat 
ve öz bakım hizmetleri 
devam ediyor

Kentte; yaşlı, özel ge-
reksinimli, hasta ve bakı-
ma ihtiyacı olan yurttaş-
ların yaşam kalitesini ar-

tırmak için evde bakım 
hizmeti de sürüyor. Sos-
yal Yardım İşleri Müdürlü-
ğü bünyesinde hizmet ve-
ren ekipler; yaşlı, engel-
li ve hasta vatandaşların 
aileye ve başkalarına ba-
ğımlılığını azaltmak, ken-
di evlerinde daha temiz ve 
sağlıklı yaşamalarını sağ-
lamak amacıyla evlerinin 
belirli aralıklarla günlük 
temizliklerini yapıyor. Ev-
lerindeki bakım, onarım, 
tadilat-tamirat işlerini de 
gerçekleştiriyor. Ekipler 
ayrıca engelli, yaşlı vatan-
daşlar ile yatağından kal-
kamayan hastaları kendi 
evinde ziyaret ederek, ku-
aförlük ve tıraş gibi öz ba-
kımlarını da yapıyor. Kü-
çükçekmece Belediyesi ta-
rafından 4,5 yılda,  2 bin 
129 ailenin evini belirli 

periyotlarla temizlenerek, 
bin 739 aileye de kişisel 
bakım hizmeti verildi.
Öğrenci dostu projeler, 
yüzleri güldürüyor

Öğrenci dostu projeler-
le de adından söz ettiren 
Küçükçekmece Belediye-
si, ilçedeki üniversite öğ-

rencilerini 4,5 yıl boyunca 
yalnız bırakmadı.  İlçede 
bulunan üniversitelerde 
eğitim görenlerin hayatı-
nı kolaylaştırmak amacıy-
la ücretsiz çamaşır yıka-
ma hizmeti veren beledi-
ye, aşevini de öğrencilere 
açarak üniversite öğren-
cilerinin bütçelerine kat-
kı sağladı. Hizmetlerden 
binlerce üniversiteli fay-
dalandı.
Özel gereksinimli 
vatandaşlar için fiziki 
engelleri kaldıran projeler 
hayata geçiyor

Özel gereksinimli ve 65 
yaş üstü vatandaşlara yö-
nelik pek çok projeyi ha-
yata geçiren Küçükçekme-
ce Belediyesi, 282 vatan-
daşa ulaşım desteği su-
narak, bin 705 kez hasta-
ne ulaşımlarını sağladı. 
68 vatandaşa da tekerlek-

li sandalye tamiratı hiz-
meti verdi. Fiziki engel-
lerin kaldırılmasıyla ilgi-
li birçok düzenleme ile en-
gelli bireylerin hayata tu-
tunmalarına imkân sağ-
layan Küçükçekmece Be-
lediyesi, özel gereksinim-
li vatandaşlardan büyük 
ilgi gören alafranga tuva-
let ve tutunma barı proje-
sini hayata geçirdi. Pro-
jeyle, vatandaşların tale-
bi doğrultusunda evlerin-
deki alaturka tuvaletleri, 
alafranga tuvaletlere çevi-
rerek, tutunma barı mon-
te edilecek.
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14 Mayıs’ta yapılan ge-
nel seçimlerin ardından Hazi-
ne ve Maliye Bakanlığı ile Tür-
kiye Cumhuriyet Merkez Ban-
kası (TCMB) yönetimleri değişti 
ve ekonomi yönetiminde politi-
ka değişikliğine gidilerek para-
sal sıkılaşmaya dönüldü ancak 
Türkiye’de yüksek enflasyonist 
ortam devam ediyor.

Geçmiş yıllarda yılbaşın-
da ve senede bir kez yeni yıl için 
ürün ve hizmetlere zam yapı-
lırken şimdi yılda en az iki kere 
zam geliyor ve yeni yıla girme-
den zamlar açıklanıyor.

‘ÖLÜME’ ZAM!
İstanbul Büyükşehir Be-

lediyesi (İBB) Meclisi Aralık 
ayı olağan toplantısı dördün-
cü oturumu, Meclis 1’inci Baş-
kanvekili Zeynel Abidin Okul 
Başkanlığı’nda İBB Saraçhane 
binasında yapıldı. 

Oturumda, İstanbul’da bu-
lunan mezarlıklarda ki defin iş-
lemleri ve mezarlık hizmetleri-
ne yüzde 54,15 oranında zam 
yapılması görüşüldü. İstanbul 
Büyükşehir Meclisi’nde yeni be-
lirlenen tarifeye göre boş mezar 
yeri fiyatları bulunduğu gruba 
göre 4 bin 470 lira ile 69 bin 770 
lira arasında değişiyor. 

Komisyondan geldiği şekliy-
le oy birliği ile kabul edilen ta-

rifeyle gasilhane, tahta tabut, 
cenaze tabut örtüsü, cenaze de-
fin işlemleri ve İstanbul dışı-
na nakil gibi hizmetler ücretsiz 
olurken tabutlu defin 740 lira, 
tek kişilik briket lahit bin 850 
lira, yer bedeli hariç kabir nakli 
3 bin 730 lira olarak belirlendi. 
Gasilhane, tahta tabut, cena-

ze tabut örtüsü, cenaze defin iş-
lemleri ve İstanbul dışına nakil 
gibi hizmetler ücretsiz olarak 
verilmeye devam edecek. 

SAKIN HASTA OLMAYIN!
İlaçlara da yeni yıl gelme-

den zamlar geldi. Beşeri Tıbbi 
Ürünlerin Fiyatlandırılmasına 
Dair Kararda Değişiklik öngö-

ren Cumhurbaşkanı Kararı Res-
mi Gazete’de yayımlandı.

Buna göre güncel bir avro 
değeri yüzde 25 arttırılarak 17 
lira 55 kuruş seviyesine yük-
seldi. Güncel avro değeri daha 
önce 14 lira olarak uygulanı-
yordu.

Kararla, fiyat korumalı 
ürünlerde uygulanan barem de-
ğeri de avro kurunda yapılan ar-
tış kadar güncellendi. Barem 
değeri fiyat korumalı ürünlerde 
60 lira 51 kuruş, diğer ürünler-
de ise 31 lira 62 kuruş oldu.

Söz konusu karar 25 Aralık 
2023 tarihi itibariyle yürürlü-
ğe girecek.

Fazıl Anıl Kılıçlı/KENT YAŞAM

Ne Hasta Olun Ne Ölün!
Yılbaşı gelmeden ilaçlara gelen ve İstanbul’da mezarlık hizmetlerine gelen zamların ardından vatandaşın hastalığı da ölümü de zam-
landı. İBB Meclisi’nde alınan kararla Karacaahmet, Nakkaştepe, Zincirlikuyu, Aşiyan, Çengelköy gibi birinci grupta yer alan mezarlık-
larda boş mezar yeri bedeli 45 bin 250 liradan 69 bin 770 liraya yükseltildi. Öte yandan Beşeri Tıbbi Ürünlerin Fiyatlandırılmasına Dair 
Kararda Değişiklik öngören Cumhurbaşkanı Kararı Resmi Gazete’de yayımlandı ve yeni yıl gelmeden ilaç zamları geldi.

ZAYİ İLANI
Beko 220 TR marka AS0000112536 sicil 

numaralı yazar kasamın ruhsatını kaybettim. 
Hükümsüzdür. Serenay Gülden Karabuğa

5041034008 Vergi Numarası - Küçükçekmece 
Vergi Dairesi 05302473636

GENEL KURUL İLANI
Değerli Vakıf Üyemiz,
Vakfımızın 2023 Hesap Dönemi Seçimli Olağan 

Genel Kurul Toplantısı
31.12.2023 Pazar günü saat:14:15’te Sanayi Ma-

hallesi, Muratpaşa Caddesi No:24
Güngören İstanbul adresindeki Vakıf Merkezinde, 

aşağıda yazılı GÜNDEM dahilinde yapılacaktır.
İlk toplantıda çoğunluk sağlanamazsa ikinci top-

lantı 21.01.2024 Pazar günü
Saat:14:15’te Sanayi Mahallesi, Muratpaşa Cadde-

si No: 24 Güngören İstanbul adresindeki Vakıf Mer-
kezinde aynı GÜNDEM ile çoğunluk aranmaksızın 
yapılacaktır.

Tüm Üyelerimiz katılımı önemle rica olunur.
GÜNDEM
1 Kongre Başkanlık Divanı seçimi ve Saygı Duruşu
2 Yönetim Kurulu Faaliyet Raporunun okunması
3 2023 Hesap Yılı Bilanço ve Gelir/Gider Hesapları-

nın okunması
4 Denetim Kurulu Raporunun okunması
5 Yönetim Kurulu Faaliyetlerinin müzakereye açıl-

ması
6 2023 Hesap Dönemi Yönetim Kurulu Faaliyetle-

rinin
 2023 Hesap Dönemi Bilanço ve Gelir/Gider Hesap-

larının
 2023 Hesap Dönemi Denetim Kurulu Faaliyet Ra-

porunun
 Ayrı ayrı oylanarak, iş ve işlemlerinin ibra edil-

meleri
7 Yeni Yönetim ve Denetim Kurulu Üyelerinin seçi-

mi8 2024 Faaliyet Dönemi Tahmini Bütçesinin gö-
rüşülmesi

9 Dilek ve Temenniler
Kapanış

İBB ve Beykoz Meclis Üyesi Gülay 
Demirel, yerel belediyecilikte on yıl-
dır edindiği bilgi, birikim ve dene-
yimlerini CHP Beykoz Belediye Baş-
kan Aday Adayı olarak taçlandırdı. 
Beykoz’un tüm kesimleriyle iç içe 
siyasi çalışmaları yürüten aynı za-
manda Beykoz’da iyilik meleği ola-
rak bilenen Demirel, Beykoz’un hak 
ettiği yönetime kavuşması ve sosyal 
belediyecilik anlayışıyla buluşma-
sı için yola çıktığını ifade etti. Ül-
kemizi derin üzüntülere boğan Ma-
raş Depremi’nde İstanbul Büyükşe-
hir Belediyesi’ni temsilen bölgeye 
giderek  beş ay boyunca  depremze-
delerin acılarını paylaşan ve İBB’nin 
hizmetlerini depremzedelere ulaş-
tırmada önemli görevler alan Demi-
rel, ‘Şimdi hem Beykoz’da hem de 
İstanbul’da meclis çoğunluğu ile ik-
tidar olmak için çalışacağız. İktida-
rın her türlü engellemesine, pande-
miye ve ekonomik krize rağmen İs-
tanbul Büyükşehir Belediyesi sos-
yal belediyecilikte tarih yazmıştır. 
CHP’li Belediyelerin hizmetleri bu 
zorlu süreçte örnek bir çalışma sis-
temi ortaya koymuştur. İşte tam da 
bu nedenle Beykoz’umuzu partimi-
zin sosyal belediyecilik hizmetleri ile 
buluşturmak üzere yoka çıktım. Bu 
iddia ile bugün, aday adayı olarak 
huzurunuzdayım. Bu seçim dönemi 
tüm ilçelerimizde meclis çoğunlu-
ğu ile iktidar olma sorumluluğumuz 
var. Cumhuriyetimizin 2. yüzyılın-
da kurucu partimiz asırlık çınarı 
hak ettiği zirveye taşıyacağız’ dedi.

‘250 bin Beykozlu için müreffeh bir 
şehir inşa edeceğiz’ 

Beykoz’da birleşerek umudu ör-
gütleyeceklerini ifade eden CHP Bey-
koz Belediye Başkan Adayı Gülay De- mirel, ‘Tüm örgütümüzle bu hede-

fe birlikte yürüyeceğiz. Cumhuri-
yet Halk Partimizin; halkçı belediye-
cilik anlayışıyla cumhuriyetimizin 
2. yüzyılı bizim onur ve gurur tab-
lomuz olacaktır. Yeni nesil bir bele-
diyecilik örneği ile 250.000 Beykoz-
lu için müreffeh bir şehir inşa ede-
ceğiz. Adil, yeşili koruyan ve yara-
tıcı bir başlangıç için yüksek bir so-
rumlulukla hazırladığımız projeleri-
mizle Beykoz hizmet maratonumu-
zu yeni atılımlar ve yeni yatırımlarla 
başlatacağız. Önceliğimiz olan kent 
yoksulluğu ile mücadeleyi hak te-
melli sosyal projelerle başlatacağız. 
Bu çalışmaya paralel olarak deprem 
öncelikli imar planlama seferberliği-

ni başlatacağız. Depreme dayanıklı 
yapılaşma sürecini destekleyecek ve 
vatandaşımızın memnuniyet teme-
line dayalı olarak gerçekleştireceğiz. 

“Beykoz Yenileniyor Projesi”ni 
deprem gerçekliğini göz önünde bu-
lundurarak başlatacağız. Geçici ba-
rınma ve toplanma alanlarını imar 
planlarında yeniden çalışacağız. 
Afet sürecinde güçlü iletişim ağları 
oluşturarak ulaşım yollarını afetlere 
dayanıklı duruma getireceğiz. İçme 
ve kullanma sularının depolanması 
için çalışmalar başlatacağız. “Yaşa-
yan Beykoz” iddiamızla; Mahalle ev-
leri, bilgi merkezleri, spor tesisleri, 
kültür ve sanat etkinlikleri, çocukla-
rımıza kreşler ve kişisel ve sosyal ge-
lişimini destekleyici merkezler yapa-
cağız’ dedi. 

‘İktidarımızda Beykozlular hak 
ettikleri hizmetlere kavuşacak’

CHP Beykoz Belediye Başkan 
Aday Adayı Gülay Demirel sözleri-
ni şöyle sürdürdü; Eğitimden sağlı-
ğa, kültürden spora kadar her alan-
da hizmetlerimizi güçlendirerek, 
Beykoz’un potansiyelini en üst se-
viyeye çıkarmak için çalışacağız. 
Gençlerimizin ve kadınlarımızın ka-
tılımını artırarak, daha dinamik ve 
eşitlikçi bir Beykoz için çaba göstere-
ceğiz. Bu yolculukta sizlerin desteği 
ve katılımı benim için çok önemli. 

Sizlerle birlikte Beykoz’u daha yaşa-
nabilir bir yer haline getireceğiz. İl-
çemizin her köşesine eşit ve adaletli 
hizmet götürmek için elimizden ge-
len gayreti göstereceğiz.

Biliyorum biliyoruz Beykoz için 
ne desek az Beykozlu için ne yapsak 
az kalır.

Bizim iktidarımızda Beykoz ve 
Beykozlular hak ettikleri ve alacakla-
rı tüm hizmetlerle huzur ve mutlu-
lukla yaşayacaklardır. Sağlıklı, mut-
lu ve müreffeh bir Beykoz için, bir-
likte yürümeye var mısınız?

FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM

Gülay Demirel ile Cumhuriyet Halk Partisi 

Beykoz’da zirve yapacak
İstanbul Büyükşehir Belediyesi ve Beykoz Meclis Üyesi Gülay Demirel, Cumhuriyet Halk Partisi Beykoz Belediye 
Başkan Aday Adaylık açıklamasını ilçe binasında toplumun her kesiminden gelen büyük bir katılımla gerçekleştir-
di. Beykoz’u sosyal belediyecilik hizmetleriyle buluşturmak hedefiyle partisinin huzuruna çıktığını belirten Demi-
rel, ‘Beykoz’da, Cumhuriyetimizin ikinci yüzyılında partimizi, asırlık çınarımızı zirveye taşıyacağız’ dedi.
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CHP Sarıyer Belediye Baş-
kan Aday Adayı Mustafa Ok-
tay Aksu, İstanbul’da yayın ya-
pan yerel basın mensuplarıy-
la kahvaltılı toplantıda bir ara-
ya geldi. Geçtiğimiz günler-
de kendisin destekleyen çok sa-
yıda partili ile CHP Sarıyer İlçe 
Başkanlığı’na aday adaylık baş-
vurusun yapan CHP Sarıyer Be-

lediye Başkan Aday Adayı Mus-
tafa Oktay Aksu,  bu kez basın 
mensuplarıyla bir araya gelerek 
Sarıyer’e neden aday olduğunu 
ve seçildiği takdirde hayata ge-
çireceği projelerini anlattı.

‘EN ÖNEMLİ SORUNUMUZ OLAN 
TAPU VE MÜLKİYET SORUNU 

KURUMLARIN EL BİRLİĞİ İLE 
ÇÖZÜLÜR’

Çocuklarımızdan gençleri-
mize, yaş almış yurttaşlarımı-
za toplumun her kesimine kar-
şı önemli projelerinin olduğu-
nu belirten Aksu, ‘Her şeyden 
önemlisi Sarıyer’de bir Tıp Mer-
kezi ve çocuklarımıza yönelik bir 
diş polikliniği için harekete ge-
çeceğiz. Özellikle yaş almış in-
sanlarımızın sağlık hizmetleri-
ne en kolay şekilde ulaşabilme-
sinin yolunu açacağız. Yine kü-
tüphane sayımızı arttıracağız. 
Sanat Akademisi, Satranç Aka-
demisi kuracak, Şehir tiyatro-
larını Sarıyerimize taşıyacağız. 
Okul ihtiyacı olan mahalleleri-
mizin bu ihtiyacını karşılamak 
için harekete geçeceğiz. İbadet-

halerimize her türlü hizmeti ve-
receğiz. Gençlerimizin hayali ol-
duğunu çok iyi bildiğim bir De-
ney ve Bilim Merkezi’ni kura-
cağız. Yaşam Evlerimizin uy-
gun olanlarını sosyal tesis ha-
line getirecek, sosyal tesis sa-
yısını arttıracağız’ diye konuş-
tu. Sarıyer’in en önemli soru-
nu olan tapu ve mülkiyet soru-
nunun, bakanlık, belediye ve va-
tandaşlarla hep birlikte hareket 
edildiği takdirde çözülebilece-
ğini belirten Aksu, ‘Bu konuda 
tüm kurumlar samimiyetle ha-
reket ederse bu sorunu çok kısa 
bir sürede çözebiliriz’ dedi. 

‘OKTAY AKSU, DÜRÜST, ŞEFFAF 
VE SAMİMİ’

Daha sonra basın mensup-
larının sorunlarını yanıtlayan 

Aksu, Neden Sarıyer’de aday ol-
dunuz? Siz bir Sarıyerli olarak 
Mustafa Oktay Aksu’ya neden 
oy verirsiniz? Sorularını ise şöy-
le yanıtladı; Öncelikle arkadaş-
lar ben Sarıyer’de oturuyorum. 
Partimde siyasi çalışmalarım 
uzun yıllardan beri sürüyor. 
Partimiz bana Kağıthane’de 
meclis üyeliği görevi verdi, 
daha sonra İBB meclis üyeli-
ği ve CHP İstanbul il Yönetici-
liği yaptım. Bu dönem de Kar-
tal Belediyesi’nde hem ilçe hem 
de İBB Meclis Üyeliği görevi ve-

rildi. Daha sonra belediye baş-
kan yardımcısı oldum. Geçti-
ğimiz beş yıl içinde çok önem-
li projelere Kartal yerel yöneti-
mi olarak hep birlikte imza at-
tık. Şimdi ise siyasi çalışmala-
rımı Sarıyer’de devam etmek is-
tiyorum. Evim de, işyerim de 
Sarıyer’de. Ben Sarıyer’de yaşı-
yorum. Diğer sorunuza gelince, 
Oktay Aksu, bilgili, deneyim 
sahibi, insanlarla iç içe, dürüst, 
şeffaf ve samimi işte bu yüzden 
Oktay Aksu’ya oy veririm.

FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM

Mustafa Oktay Aksu, Sarıyer’in sorunlarını

CHP Sarıyer Belediye Başkan Aday Adayı Mustafa Oktay Aksu, aday 
adaylık resmi başvurusunu CHP Sarıyer İlçe Başkanlığı’na yaptı.

‘el birliğiyle’ 
çözeceğiz

CHP Küçükçekmece Beledi-
ye Başkan aday adayı Oruç Oy-
mak hemşerilerinin ağırlıkta ol-
duğu ancak Anadolu’nun neredey-
se her ilinden bir sivil toplum ku-
ruluşunun temsilcisinin bulun-
duğu kalabalık bir davetli grubuy-
la kahvaltı organizasyonunda bir 
araya geldi.

Programın sunucusunun uzun 
bir listeyle saydığı davetliler arasın-
da Anadolu’nun her bölgesinden 
ve hatta her ilinden bir sivil top-
lum kuruluşu, dernek veya federas-
yon temsilcisinin adı okundu. 31 
Mart 2024’te yapılacak yerel seçim-
ler için iddialı konuşan Oruç Oy-
mak, Küçükçekmece Belediye Baş-
kan aday adayları için CHP üst yö-
netimine önemli çağrılar yaptı. Oy-
mak, “Halka rağmen siyaset ya-
panlar sandıkta cezalandırılır, hal-
kın sesine kulak verin, burada 
CHP’ye adım atmamış kişiler ve ar-
kalarında da temsil ettikleri geniş 
kitleler var. Küçükçekmece için de-
mokratik bir şekilde aday belirleye-
lim” dedi.

ORUÇ OYMAK: HALKA RAĞMEN 
SİYASET YAPMAYIN

“Hayatın içindeki her şeyi, ya-
şamımızı, yaşananları dünyaya 
duyuran çok değerli basın men-
suplarına özel bir teşekkürü borç 
biliyorum” diyerek sözlerine baş-
layan Oruç Oymak, “Üç dönemdir 
aday adayı oluyorum bugün yine 
dostlarımın oyuna talibim. Parti-
min Oruç Oymak’ın sesini, burada 
toplanan halkın sesini duymasını 
istiyorum.

İstanbul’da partiye en çok 
oy kazandıracak ekip burada-
ki ekiptir. Lütfen buraya kulak ve-
rin. Burada Sinop’tan Anamur’a, 
Edirne’den Kars’a herkes var. 
Her ne kadar Kars-Ardahan-Iğdır 
ağırlıklı olsa da burada bir kül-
tür mozaiği var. Balkanlar, Rume-
li, Edirne, Sinop, Anamur, Ağrı, İç 
Anadolu’dan değerli dostlarım var. 
Burada tüm dostlarımı hayatım 
tüm alanlarında gözettiğimi bili-
yorsunuz. Tabi ki ufak tefek hata-
larımız vardır ama toplumu renci-
de edecek bir hatam yok. Bu toplu-

mun güler yüzlere, çalışan neferle-
re ihtiyacı var. Biz de o nefer olma-
ya hazırız.

Her zamankinden daha tec-
rübeliyiz. Çıraklık, ustalığı geç-
tik profesörlük safhasındayız. 
Küçükçekmece’de göl var ama ba-
lık yok. Bu gölü değerlendirip 
İstanbul’un gözbebeği haline getir-
memiz gerekiyor. Bu göl Türkiye’ye 
ve İstanbul’a bir turizm değeri ola-
rak kazandırılmalıdır. Sofraları-
mıza en lezzeti balığı buradan elde 
etmemiz gerekir. Bu doğaya, bu 
güzelliğe hep beraber sahip çık-
mak zorundayız. 21 mahallemi-
zin muhtarlarını dolaştım, proje-
mizle planımızla yapacağız. Muh-
tarlarımıza, halkın kahramanla-

rına şu sözü verdim; Biz belediye-
de her ay pazartesi ve cuma günle-
ri Meclis grubunu toplamadan bir 
gün önce bu toplantıyı sizlerle ya-
pacağız. Muhtarlarımızdan hal-
kın sesini alacağız ve bu yönde hiz-
metleri geliştireceğiz. Halka rağ-
men siyaset yapma devri kapandı 
arkadaşlar.”

“BİRİNCİ VAZİFEM 
KÜÇÜKÇEKMECE’NİN DEPREM 
DİRENÇLİ HALE GELMESİ”

Küçükçekmece için plan 
ve projelerini anlatan Oymak, 
“Küçükçekmece’nin 21 mahallesi 
de ayrı ayrı değerlidir. İstanbul’un 
gözbebeği bir ilçedir. Muhtarları-
mızla gezerken 21. Yüzyılda bunu 

gördük; Çocukların oynayacağı ye-
şil bir alan yok. Bizim zamanımız-
daki gibi top oynayacak tek bir yer-
leri yok. Çocuklarımıza mutlu bir 
hayat vermek, onları doğayla bu-
luşturmak zorundayız. İl başka-
nımla yaptığım toplantıda, il baş-
kanım sordu bana; Mazbatanı alıp 
belediyeden içeri girdiğinde ilk ola-
rak ne yapacaksın diye. Ben de de-
dim ki ilk görevim doğayı, in-
sanı yaşatmaktır. Bu kapsamda 
Küçükçekmece’yi depreme hazırla-
mak en önemli görevimiz olacak. 
İnisiyatif alıp imar kadrosunu ge-
liştirerek bunu acil bir şekilde hal-
letmemiz gereken görevimizdir. İn-
sanlarımız başını yastığa rahatça 
koymalı. En önemli kadromuz imar 
kadromuz olacak. Çok yetenekli, 
halkın içinden, halkı düşünen mi-
marlarımızla yola çıkacağız. 6 Şu-
bat depreminde çok hazin hikayeler 
dinledim ve bunlar beni çok etkile-
di. Milyonlarca liralık serveti olan-
ların ertesi gün yatacak yeri kalma-
mıştı. Ailelerini kaybettiler. Bu ha-
zin hikayelerden Türkiye ders çı-
karmalıdır. Sizler de gittiğiniz yer-
lerde yerel yöneticilere bununla il-
gili taleplerde bulunun.” İfadeleri-
ni kullandı.

“KÜÇÜKÇEKMECE’DEN 
DÜNYAYA ÖRNEK OLACAĞIZ”

İşbirlikleri hakkında konu-
şan Oymak, “Türkiye’nin en bü-
yük ittifakını kuracağız. Ekibimiz-
le birlikte siyasi partilerin kapısın-

da beklemeden doğal, organik bir 
ittifakımız olacak. Biz halkla itti-
fak kuracağız, A B partileriyle de-
ğil. Biz nasıl siyasi görüş gözet-
meksizin tüm halka hizmet ediyor-
sak siyasette de aynı şekilde dav-
ranacağız. Biz tüm halka hizmet 
edip, halkla birlikte olacağız, sade-
ce halka kulak vereceğiz. En fazla 
6 saat uyku diyelim, günün 18 saa-
ti bu halkın hizmetinde olmazsam 
namerdim. Küçükçekmece’den 
Türkiye’ye örnek olacağız. En bü-
yük serveti biz kazanacağız. Bizi 
inanın kitaplar yazacak. Siz de bu-
nunla gurur duyacaksınız, iyi ki 
böyle birini belediye başkanı yap-
mışız diyeceksiniz. 

Şehrin emir eli olarak halktan 
aldığımız güçle halkın içinde ay-
rım yapmayacağız. Küçükçekmece 
Belediyesi’ni emek verenlerle yö-

neteceğiz. Devşirme, sağdan sol-
dan gelme yabancılar Küçükçek-
mece Belediyesi’nde olmayacak. 
Küçükçekmece’nin aklı, beyni, ye-
teneği kendine yeter. 45 yıldır bu-
rada büyümüş, iyi gününde kötü 
gününde olmuş bir kardeşiniz ola-
rak bu göreve talibim, çok heye-
canlı ve çok kararlıyım. Yolumuz 
açık olsun.” dedi.

“BİZ NASIL YAŞARSAK 
ÇOCUKLARIMIZ DA ÖYLE 
OLACAK”

Küçükçekmece’nin insan po-
tansiyeline dikkat çeken Oruç Oy-
mak, “Anadolu’da her şeyimizi sa-
tıp İstanbul’a geldik. Buradan bir 
şeyler aldık, alamayanlar da kira-
da kaldı. Anadolu’nun dört bir ya-
nından gelenler burayı fetheden 
arkadaşlarımız var, helal olsun di-
yorum ama ata toprağımızı unuta-
mayız. Bir elimiz Anadolu’da ola-
cak. Ata topraklarına bizim borcu-

muz var. Oraları ayağa kaldırma-
mız lazım. Eksi 36 derecede yaşa-
yan halkımıza borcumuz var. 

Biz nasıl yaşıyorsak çocukları-
mız da öyle yaşamıyor mu? Biz ör-
nek olmalıyız. Televizyondaki o 
toplumsal ahlakı bozan program-
lar tarih olacak. Küçükçekmece’nin 
kendi televizyonu olacak ve halk 
kendini orada bulacak. İnanın bel-
ki de ana akım medyadan daha faz-
la reytinge ulaşacağız. 

Gençlerimizi spora yöneltme-
miz gerekiyor. Burada Balkanspor 
Kulübümüzün okulunda 480 gen-
cimiz aktif şekilde spor yapıyor. 
Bakın bu 480 gencin kötü bir alış-
kanlığa bulaşma riski çok düşük. 
Çünkü sporla uğraşıyorlar, enerji-
lerini orada atıyorlar. Sosyalleşip 
kardeş oluyorlar. Bu arada namağ-
lup yolunda ilerleyen Balkanspor’a 
da başarılarının devamını diliyo-
ruz.” Diye konuştu.

“BUGÜN BURADA CHP’NİN 
KAPISINDAN GİRMEYEN 
İNSANLAR VAR”

Kahvaltı organizasyonuna katı-
lan ama CHP’yle hiçbir bağı olmayan 
çok sayıda kişinin sadece kendisi-
ni desteklemeye geldiğinin altını çi-
zen Oruç Oymak, “Cumhuriyet Halk 
Partisi’nin sevgili yöneticilerine ses-
leniyorum. Biz boyumuzu, kilomu-
zu biliyoruz. Benden başka bu parti-
ye 1 oy daha fazla kim kazandıracak-
sa onun için çalışmaya hazırım, em-
rinde olurum. Ancak bizden az oy 
potansiyeli olan ve Küçükçekmece’de 
seçimi riske atacak biriyle aynı yolda 
yürümeyeceğiz.

Burada bugün CHP’ye hiç oy 
vermeyen kitleler ve kitlelerin tem-
silcileri var. Yani bu salon sadece 
200-300 kişi değil, her bireyin ar-
kasında yüzlerce binlerce seçmen 
var. Bizim bu kitleye arkamızı dö-
necek lüksümüz yok. Gerçekleri 
görerek, torpil istemeden demok-
ratik şekilde adayın belirlenmesini 
istiyoruz. Biz kendi gücümüzle bu 
halka hizmet etmek için yola çık-
tık. Biz bu işe gönül verdik. Geldi-
ğiniz için hepinize teşekkür ediyo-
rum.” Diye konuştu.

SÜMEYRA DUĞAN-KENT YAŞAM

CHP Küçükçekmece Belediye Başkan aday adayı Oruç Oymak, yerel seçim çalışması kapsamında kendisini destekleyen geniş bir 
toplulukla kahvaltı organizasyonunda bir araya geldi. Sahibi olduğu Küçükçekmece Merkez’de bulunan Gölbaşı Restoran Davet 
Salonu’nda önemli bir konuşma yapan Oymak, Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) üst yönetimine seslenerek, “Boyumuzu, kilomuzu 
çok iyi biliyoruz, Küçükçekmece’ye 1 oy daha fazla kim oy kazandırırım diyorsa onunla tartıya çıkalım” şeklinde bir çağrı yaptı.

Oruç Oymak: Küçükçekmece için 
tartıya çıkmaya çağrı yapıyorum
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Silivri Belediyesi, ilçede yaşa-
yan vatandaşların keyifli vakit ge-
çirebilecekleri ve sportif faaliyet-
lerde bulunabilecekleri hizmetle-
rine hız kesmeden devam ediyor. 
Silivri Belediyesi tarafından Mi-
marsinan Mahallesi Kumluk Mev-
ki Tüten Sokak’ta yapımı tamam-
lanan Park ve Spor Alanı için açı-
lış töreni düzenlendi. 2.102 met-
rekare alan üzerine inşa edilen 
ve 827 metrekare yeşil alana sa-
hip olan Tüten Sokak Park ve Spor 
Alanı ile bölgede yaşayan vatan-
daşlar; çocuk oyun alanı, amfi tri-
bün, spor aletleri, kamelyalar, 
kent mobilyaları, spor sahaları ve 
dinlenme alanlarına kavuşmuş 
oldu. Tüten Sokak Park ve Spor 
Alanında oluşturulan etkinlik 
alanlarıyla vatandaşlar piknik ve 
doğum günü gibi özel organizas-
yonları da gerçekleştirebilecek.

YILMAZ: HİZMETLERİMİZ 
VAATLERİMİZİN ÖNÜNE GEÇTİ

Silivri Belediyesinin hizmet-
leriyle ilgili bilgiler veren Baş-
kan Yılmaz, “Marka Kent Siliv-
ri, Mutlu Silivri hedefiyle çıktığı-
mız hizmet yolculuğumuza, ilk 
günkü heyecanımızla, aşkımız-
la ve sevgimizle devam ediyoruz. 
‘Silivri’de Hayat Var’ diyerek, bu 
eşsiz şehrin üzerine biriken tozu 

ve kiri süpürüyoruz. 7’den 70’e bu 
ilçede yaşayan tüm hemşehrileri-
mizin sosyal yaşamına, kültür ya-
şamına, cemiyet hayatına katkı 
sunmak için kültür, sanat ve spor 
yatırımlarımızı hayata geçiriyo-
ruz. İlçe genelinde yaptığımız ça-
lışmalarla 57 ayda, 75 park, 42 
basketbol sahası, 14 futbol saha-
sı, 3 adet futbol stadı, 5 adet vo-
leybol, 6 adet tenis sahası ve 1 
adet yüzme havuzunu Silivri’mize 
kazandırdık. Huzur, güven ve eğ-
lence yeri düşüncesiyle mahal-
le parklarını ilçemize kazandırı-
yoruz. Aynı zamanda termosla-
rın alınacağı, keklerin ve poğaça-
ların yapılacağı, pikniklerin dü-
zenlenebileceği, doğum günleri-
nin, özel günlerin kutlanabileceği 
alanları sizler için oluşturuyoruz. 
Mimarsinan Mahallesi Tüten So-
kak üzerinde bulunan parkımızı 
da bu amaçla tamamladık ve siz-
lere hediye ediyoruz. Silivri Bele-
diyesi olarak hizmetlerimizi yeni 
doğan bebekten, yaş almış büyük-
lerimize kadar herkesin huzuru-
nu, mutluluğunu ve refahını dü-
şünerek yapıyoruz. ‘Silivri’de ya-
şayanlar, gerçek manada Silivri’de 
yaşayacak. Kısık seslere ses, dar-
da kalanlara nefes, ihtiyaç sahip-
lerine adres olacağız’ demiştik. 
Geriye dönüp baktığımızda verdi-
ğimiz sözlerin çok daha ilerisin-
de bir hizmet süreci yaşadığımı-
zı özellikle ifade etmek istiyorum. 
Silivri Belediyesi olarak bizlerin 
sizlere vadettiklerinden fazla hiz-
metlerimiz oldu. Yani hizmetleri-
miz vaatlerimizin önüne geçti. Bu 
bir belediye başkanı için yaşana-
bilecek en güzel şeydir” ifadeleri-
ni kullandı.

“SEÇİMİN YAKLAŞMASI 
UMRUMUZDA DEĞİL”

Silivri’deki gençlere verdikle-
ri değerin önemine vurgu yapan 
Başkan Volkan Yılmaz, “BizdenSi-

ze Sosyal Market aracılığıyla gıda, 
giyim ve evlatlarımızın okul çan-
tası, okul forması ve beslenme pa-
keti gibi okul masraflarına des-
tek olduk. Çocuklarımıza ve genç-
lerimize; üniversiteye başlayan-
lara hoş geldin desteği, üniversi-
te bursu, sınav harçları ödemesi, 
Güzel Sanatlar Akademisinde eği-
tim, etüt merkezimizden ücretsiz 
eğitim, dil kurslarımızda yaban-
cı dil eğitimi, yaz spor okulların-
da spor eğitimi verdik. Bununla 
da yetinmedik, 500’ü bulduk. Hiç 
kimseye iltimas geçmeden 500 ço-
cuğumuza yılda 7.500 TL, her ay 
750 TL üniversite bursu veriyoruz. 
Yeterli mi? Bence bunların hiçbi-
ri Silivri’ye yetmez. Fazlası, güzeli 
ve daha iyisi yapılabilir mi? Ben-
ce yapılabilir. Hep mükemmelini, 
daha iyisini ve hep daha fazlası-
nı arzulayarak size hizmet etme-

ye ve size hizmetkar olmaya de-
vam edeceğiz. Önümüzde bir se-
çim var. Geçtiğimiz günlerde şu 
an burada olan bir arkadaşım, ‘Ya 
başkan, yeni temeller, yeni eser-
ler, yeni projeler ve yeni ihaleler 
yapıyorsun. Artık bunlardan vaz-
geç ve düğünlere, cenazelere git. 
İnsanlarla buluş, bırak temel at-
mayı, bırak eser yaratmayı, bi-
raz sosyal işlerle ilgilen seçim ge-
liyor’ dedi.  Hem kendisine hem 
de size cevap vermiş olayım! Siliv-
ri Belediyesinin anlayışı olarak se-
çimleri değil, gelecek nesilleri dü-
şünüyoruz. Biz seçimler için de-
ğil, gelecek nesiller için çalışıyo-
ruz. Onun için seçimlerin gelme-
si veya geçmesi bizim hiç umuru-
muzda değil. Seçimler için değil, 
gelecek nesiller için çalışan bir be-
lediye başkanı olacağımı bir kez 
daha ifade ediyorum. Hepinizi 

sevgi, saygı ve muhabbetle selam-
lıyorum. Parkımız çocuklarımıza, 
gençlerimize ve hanımefendilere 
hayırlı uğurlu olsun” dedi.

TOĞAN: “BELEDİYEMİZİN 
SON YILLARDA SİLİVRİ’YE 
KAZANDIRDIĞI BİRÇOK HİZMET 
VAR”

Başkan Yılmaz’ın ardından 
konuşan Silivri Kaymakamı Tol-
ga Toğan, “Silivri’de gençlerimi-
zin zevkle gidebileceği bir kütüp-
hanemiz yoktu. Halk kütüphane-
si dükkândan bozma bir yerde hiz-
met vermeye çalışıyordu. Şimdi ise 
vatandaşlarımız Silivri Belediyesi-
nin çalışmalarıyla 1-2 ay içerisinde 

6 taneye kütüphaneye birden sa-
hip olacak. Hükümet Konağını, Si-
livri Belediyesi, Kültür ve Turizm 
Bakanlığı ve İçişleri Bakanlığının 
katkılarıyla ilçe halk kütüphane-
si yapıp gençlerimizin ve çocukla-
rımızın hizmetine açacağız. İnşal-
lah gençlerimiz burada geç saate 
kadar hem kitaplarını okuyacaklar 
hem de etüt merkezi olarak dersle-
rine çalışacaklar. Yine hizmet bi-
nasının üzerinde bir etüt merkezi 
ve çok geniş bir kütüphaneyi Siliv-
ri Belediyesi sizlerle buluşturacak. 
Buradan ifade etmeye vaktimizin 
yetmeyeceği sayıları onları aşan 
hizmetler Silivri Belediyesi marife-
tiyle çok kısa süre içerisinde yapıl-
dı ve sizlerin hizmetine sunuldu. 
Ben bu vesileyle parkımızı da ma-
hallemize kazandıran Silivri Be-
lediye Başkanı Volkan Yılmaz’a ve 
ekibine çok teşekkür ederim. Park 
ve spor alanımızın mahallemize ve 
bölgemize hayırlı uğurlu olmasını 
diliyorum” diye konuştu.

Törene Silivri Kaymakamı Tol-
ga Toğan, Silivri Belediye Başkanı 
Volkan Yılmaz, siyasi parti tem-
silcileri, belediye meclis üyeleri, 
STK temsilcileri, muhtarlar ve va-
tandaşlar katıldı. Tören, yapılan 
toplu kurdele kesiminin ardından 
sona erdi.
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Silivri Belediyesi tarafından Kumluk Mevki Tüten Sokak’ta 
yapılan Park ve Spor Alanı için açılış töreni düzenlendi.

Yılmaz:Yılmaz: Seçim için değil  Seçim için değil 
nesillerimizin geleceği nesillerimizin geleceği 

için çalışıyoruziçin çalışıyoruz

CHP Sarıyer, yerel basın mensuplarıyla bir araya geldi
Yerel basın mensuplarıy-

la bir araya gelen yerel CHP 
Sarıyer İlçe Başkanı Meh-
met Kubat, programa katı-
lan  basın mensuplarına te-
şekkür etti. Kahvaltılı toplan-
tının ardından basın men-
suplarına gündem ile ilgi-
li açıklamalarda bulunan Ku-
bat, 31 Mart 2024’te gerçek-
leşecek seçimlerde Cumhuri-
yet Halk Partisi’nin en yüksek 
oyu Sarıyer’den alacağını ifa-
de etti. 

‘İSTANBUL’DA BELEDİYE 
SAYIMIZI 14’TEN 20’YE 
ÇIKARMAK İÇİN ÇALIŞACAĞIZ’

CHP Sarıyer İlçe Başka-
nı Mehmet Kubat, konuşma-
sında şunları söyledi; “Cum-
huriyet Halk Partisi olarak 
önümüzdeki yerel seçimler-
de çok farklı bir stratejiyle 
Sarıyer’deki oy oranlarımızı 
daha da yukarılara çıkartma-
yı düşünüyor ve aradaki farkı 
daha da açmayı düşünüyoruz. 
İstanbul’da 14 tane ilçe bele-
diyemizi en az 20’ye çıkartma-
yı düşünüyoruz. Bunun için 
bizim de Sarıyer’de düşündü-
ğüm farklı bir strateji var. İlçe-
mizde bir Koordinasyon Mer-
kezi kurarak seçim startını 
oradan vereceğiz. Tüm mahal-
lelere, tüm sokaklara hakim 
olmayı ve çalışmaları bu şekil-
de yürütmeyi düşünüyoruz.”

“ÜLKEMİZ İÇİNE DÜŞTÜĞÜ 
DURUMDAN ÇIKARACAK TEK 

PARTİ CHP’DİR”
31 Mart yapılacak yerel se-

çimlerin önemine dikkat çe-
ken Kubat, “Bu da partimize 
olan teveccühü ve halkın par-
timiz için ne kadar ümit bağ-
ladığını görüyoruz. Hala ülke-
mizi kurtaracak olan tek parti-
nin bizim partimiz olduğunu 
gösteriyor. Sarıyer’de 15 isim 
de belediye başkan aday ada-
yımız var. Hep soruyorlar na-
sıl olacak yöntem? Öncelikle 
şunu söyleyelim meclis üyeli-
ği aday adaylığında düşünülen 
örgütün önüne sandık koyup il 
başkanlığının denetiminde bir 
ön seçim yapmak. Yine ortala-
ma rakamlarla konuşayım bu 

kesin değil örneğin 20 meclis 
üyesinin en az 4’ü genç, 7’si 
de kadın olacak. ‘Genel Başka-
nımız son kurultayda kadınla-
rı ve gençleri sürece daha çok 
katacağız’ dedi.  Dolayısıyla 
yine bir “fermuar” sistemiy-
le ortalama 20 meclis üyesinin 
en az dördünün genç yedisinin 
de kadın olması düşünülmek-
tedir. Bu söylediklerim kesin 
değil ama genel merkezimizce 
öngörülmektedir.”

“İLK DEFA OY KULLANACAK 
GENÇLERİMİZ BİZİM İÇİN 
ÖNEMLİ”

Sarıyer’de bu seçimde ilk 
defa oy kullanacak gençleri-

miz var diyen Kubat, “Genç-
lik kollarımızla ve kadın kol-
larımızla en kısa zamanda se-
çim koordinasyon merkezimizi 
oluşturarak sahaya ineceğiz. 
Gençlerimiz bizim için önem-
li onları partimize katıyoruz” 
diye konuştu.

‘ZAFER PARTİSİ İLÇE BAŞKANI 
VE YÖNETİMİ CHP’YE KATILDI’

Kubat konuşmasının so-
nunda, sürpriz bir açıklama 
da yaparak “Zafer Partisi’nden 
Sarıyer İlçe Başkanı Emir Sel-
man ve ilçe yönetimi partimi-
ze katılarak bu seçimlerde bi-

zimle birlikte hareket etme ka-
rarı aldılar. Bununla ilgili de 
yarın akşam 19:00’da ilçemiz-
de rozet takma törenimiz 
var. Sarıyer’de oy oranımı-
zı ne kadar daha yukarıla-
ra taşıyacağımız bir gös-
tergesi olsun bir öngörü-
sü olsun sizlere de bu-
radan bunun müjdesi-
ni veriyorum” dedi.

Program Başkan 
Kubat’ın konuşma-
sının ardından gü-
nün anısına toplu 
fotoğraf çekimiy-
le son buldu.

FİDAN UĞUR-
KENT YAŞAM

Geçtiğimiz günlerde göreve baş-
layan Cumhuriyet Halk Partisi Sa-

rıyer İlçe Başkanı Mehmet Ku-
bat ve ilçe yönetim kurulu üyele-

ri Uygar Bayraktar, Dilek Bozkaya, 
Kardelen Turhan, Turan Yaser ve 
CHP Sarıyer Kadın Kolları Başka-
nı Sunay Sevinç, Büyükdere Pile-

ki Restaurant’ta yerel basın men-
suplarıyla bir araya geldi.
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31 Mart 2024’te yapılacak 
yerel seçimler için parti yöne-
timlerinin ve adayların çalış-
maları da son sürat devam edi-
yor. Doğma büyüme Küçükçek-
meceli olan, tüm siyasi kariye-
rinde de Küçükçekmece için ça-
lışan Av. Recep Şencan, 3 yıldır 
sürdürdüğü AK Parti Küçükçek-
mece İlçe Başkanlığı’ndan ye-
rel seçimlerde AK Parti Küçük-
çekmece Belediye Başkan aday 
adaylığını açıkladığı için ayrıl-
dı.

Yaşam Medya Grubu Yöne-
tim Kurulu Başkanı Celal Kara-
ali ile yaptığı röportajın başın-
da kısaca özgeçmişini anlatan 
Av. Recep Şencan şunları söy-
ledi;

“1970’de Sultan Murat 
Mahallesi’nde dünyaya gel-
dim. Ailem 1955 yılında Bal-
kanlardan göç etti. Evliyim, üç 
çocuk babasıyım, serbest avu-
katlık mesleğini icra ediyorum. 
Siyasi kariyerimde de Fazi-
let Partisi’nde İlçe Başkan Yar-
dımcılığı görevini üstlenmiş-
tim. Parti kapatıldıktan sonra 
AK Parti’nin kurucuları arasın-
da yer alarak ilçemizde AK Parti 
teşkilatının kurulması için ça-
lıştım. 2004-2009 yıları arasın-
da İstanbul İl Genel Meclis Üye-
liği yaptım. 2014 yılında Kü-
çükçekmece Belediye Başkanı 
Temel Karadeniz’in dönemin-
de Meclis Üyeliği ve Başkan Yar-
dımcısı olarak 5 yıl görev yap-
tım. Daha sonra da son üç yıl-
dır AK Parti Küçükçekmece İlçe 
Başkanı olarak görevimi ve Avu-
katlık mesleğimi sürdürüyo-

rum.”

“HER ŞEY ÇOK GÜZEL OLACAK 
DEDİLER, HİÇBİR ŞEY GÜZEL 
OLMADI”

3 dönem Küçükçekmece’yi 
yöneten AK Parti 2019’da ne-
den kaybetti?

Her dönemin kendi koşulla-
rı var. Uzun süredir iktidar ol-
manın verdiği yıpranma, yor-
gunluk vs. gibi sebep olabilir ve 
muhalefet de açıkçası bunu iyi 
kullandı. ‘Her şey çok güzel ola-
cak’ sloganları vardı hatırlarsa-
nız o dönem tuttu bu ama sonra 
bu slogan aleyhlerine dönmüş 
durumda çünkü hiçbir şey gü-
zel olmadı. 

Hatalarınız varsa bunlar için 
ne gibi bir hazırlığınız var?

Nefis muhasebesi yapıyo-
ruz. Tüm hayatımız ve siyasi 

kariyerimiz de Küçükçekmece 
üzerine kurulu. Kişi kusurlarıy-
la yaşar. Bazen çok güçlü hisset-
tiğimiz zamanlar oluyor, bazen 
dikkatimizi yeterince vermedi-
ğimiz meselelerimiz oluyor. Bu 
5 yıllık süreç hem AK Parti’nin 
kendini ‘check etmesi’ için hem 
de vatandaşın muhalefetin be-
lediyeciliğini görmesi açısından 
çok önemli bir fırsat oldu aslın-
da. Her şey çok güzel olacak de-
mekle olmadığını toplum gör-
müş oldu.

“KÜÇÜKÇEKMECE 
BELEDİYESİ’NİN İKİNCİ BİR 
ŞUBESİ YOK”

Recep Şencan nasıl bir 
başkan olacak?

Küçükçekmece 
Belediyesi’nin ikinci bir şube-
si yok. Yönetim belirlendikten 
sonra Küçükçekmece Belediye-
si tüm vatandaşlarımızın bele-
diyesi olacak. İlçe halkına eşit 
bir hizmet götüreceğiz. Yani ör-
neğin şu mahallelerden bana oy 
çıkmadı deyip oranın çöpünü 
toplamama gibi bir anlayış ola-
bilir mi? 

“BİZİM KENTSEL DÖNÜŞÜM 
PROJEMİZİ KENDİLERİNİN GİBİ 
SERVİS ETTİLER”

5 yıl doldu. Kanarya’daki 
kentsel dönüşüme siz de des-
tek verdiniz. Sonuç alındı mı?

Bu kentsel dönüşüm proje-
leri AK Parti zamanında çıkarıl-
mış ve bakanlığımız tarafından 
onaylanmıştı. 2019’da yeni yö-
netim gelince de Meclis kararı 
istediler biz de kendi projemiz 

olduğu için onay verdik. İBB ve 
KİTAŞ’a yetki verdik. Ama son-
ra şöyle lanse edildi; “Sayın Ek-
rem İmamoğlu davet edildi, biz 
kentsel dönüşüm yapıyoruz.” 
Böyle algı operasyonları yap-
makla iş bitmiyor. Ondan son-
raki süreçte de hep mazeret-
ler üretildi. Mazeret üretmek 
çok kolay. Önemli olan işi çöz-
mektir. Anketler yapılmış me-
sela Küçükçekmece’nin en bü-
yük sorunu nedir diye? Otopark 
sorunu en çok öne çıkan prob-
lemlerden birisi olmuş. Fakat 5 
yıllık süre sonunda hedeflenen 
otopark sayısı nedir diye bakı-
yorsunuz; ‘sıfır’. Küçükçekme-
ce Belediyesi’nin kendisinin 
projelendirip hayata geçirdiği 
tek bir kapalı otopark yok. 

Yapmadılar mı, yoksa pla-
nı uygulayamadılar mı?

Yapmadılar. Planlarında 
otopark yok.

Siz olsaydınız otoparkı ne-
reye yapardınız?

Fevzi Çakmak Meydanı var. 
Orası Makine Kimya’nın arazisi 
ve istimlak edildi. Bugünkü pa-
ralarla milyarlık bütçe harcandı 
ve otopark olarak yapıldı. Sonra 
parklarımız var, parklarımız bu 
işler için uygun. Altını otopark 
yaparsınız üstü de park olarak 
kalır. Küçükçekmece yüzölçü-
mü bakımından 200 bin kişiye 
ev sahipliği yapması gerekirken 
biz burada 800 bini aşkın kişi 

yaşıyoruz. Bu durumda birçok 
sıkıntı da kaçınılmaz oluyor. 

“21 MAHALLENİN TAMAMININ 
NE SORUNU VAR BİLİYORUZ”

Özetle yapacaklarınızı din-
leyelim.

Partimiz Cumhurbaşkanı-
mızın da onayıyla bir karar ve-
recek. Adaylık görevi verildi-
ği anda biz Küçükçekmece’nin 
21 mahallesinde ne sıkıntı-
lar olduğunu çok iyi biliyo-
ruz. Ama bireysel anlamda Re-
cep Şencan vaatleri diye bir şey 
olamaz. Bunlar bir değerlen-
dirme sonucu ortaya çıkacak. 
Küçükçekmece’de bildiğimiz 
sorunlar için çözümlerimizi 
paylaşacağız. Eserler ortada 15 
yıl boyunca Küçükçekmece’de 
neler yaptığımızı, 5 yıldır da 
hiçbir şey yapılmadığını vatan-

daş gördü.
Aday olmamanız halinde 

yol haritanız nedir?
Şencan; Kendi parti teşkila-

tımızla, sivil toplum kuruluş-
larımızla ve vatandaşlarımız-
la bir araya geleceğiz. Vatandaş 
bize yol haritamızı verecek. Va-
tandaşın bize vereceği talimatla 
sorunlar için çözüm üreteceğiz. 
Bizim için esas olan kurum-
dur, şahıs değil. Biz AK Parti ve 
Cumhur İttifakı olarak seçime 
giriyoruz. İstişareyle, parti ku-
rumlarımızla en önemli özelli-
ğimiz olan vatandaşa verdiği-
miz sözü tutmaya devam ede-
ceğiz. Yapmayacağımız işin de 
sözünü vermeyiz. En acil ne çö-
zülmesi gerekiyorsa vatandaşı-
mızla beraber onu çözmek için 
sözleşeceğiz.

Fazıl Anıl Kılıçlı/KENT YAŞAM

Şencan: Yol haritamızı biz değil, 
vatandaş çizecek

Beylikdüzü’nde yollar baştan yaratılıyor

Ümraniye, Aybüke Öğretmene ağladı

AK Parti’den Küçükçekmece Belediye Başkanlığı için aday adaylığını açıkla-
yan Av. Recep Şencan, gazetemize konuk oldu. Şencan, Küçükçekmece’nin 
tekrar AK Parti’ye geçeceğine yürekten inandığını ifade ederek, “5 yıllık 
süreçte CHP’nin yaptığı en yararlı hizmet, Küçükçekmece halkına AK Par-
ti belediyeciliğinin kıymetini hatırlatmak oldu” dedi.

Beylikdüzü Belediyesi, ilçenin 10 mahallesinde eş zamanlı olarak yol bakım ve ona-
rım çalışmaları gerçekleştiriyor. 24 saat esasıyla sahada olan ekiplerce sorun yaşa-
nan tüm alanlarda gerekli yol, kaldırım ve asfalt işlemleri titizlikle yürütülüyor.

İstanbul Valisi Davut Gül ve Ümraniye Belediye Başkanı İsmet Yıldırım, 
Batman’da teröristlerin hain saldırısı sonucu şehit olan Öğretmen Şe-
nay Aybüke Yalçın’ın hayatını beyaz perdeye taşıyan “Aybüke: Öğretmen 
Oldum Ben” filmini öğretmen ve öğrencilerle birlikte seyretti.

Beylikdüzü Belediyesi, olum-
suz kış koşullarında vatandaşların 
mağduriyet yaşamaması adına yol 
düzenleme ve iyileştirme çalışmala-
rını hızlandırdı. 

Fen İşleri Müdürlüğü ekiplerin-
ce ilçenin 10 mahallesinde eş za-
manlı olarak yürütülen çalışmalar 
kapsamında ihtiyaç görülen nokta-
larda; asfalt, yol ve kaldırım düzen-
lemeleri gerçekleştiriliyor. Ekipler, 
mevcut çalışmalara ilave olarak ilçe 
sakinlerinden gelen talepler doğrul-
tusunda hızla harekete geçerek ge-
rekli tüm çalışmaları yapıyor. 

ÇALIK: YOĞUN BİR ÇALIŞMA 
İÇERİSİNDEYİZ

Devam eden çalışmaları yerin-
de inceleyen Beylikdüzü Belediye 
Başkanı Mehmet Murat Çalık, gece 
gündüz demeden çalışan yol arka-
daşlarına teşekkür etti. İlçe halkı-
nın taleplerine de kulak veren Baş-
kan Çalık, “Kentimizde gerçekleş-
tirdiğimiz yol, kaldırım ve asfalt iş-
lerini tamamlamaya gayret edi-

yoruz. Beylikdüzü’nün tamamın-
da tespitlerimizi yapmış durumda-
yız. Sorunlu alanlarda gerekli iyi-
leştirmeleri yapabilmek için yoğun 
bir çalışma içerisindeyiz. Komşula-
rımız olumsuzluk gözlemlediği böl-

geleri sosyal medya hesaplarımız-
dan ve 444 09 39 çağrı merkezimiz 
üzerinden bize bildirebilir” ifadele-
rini kullandı. 
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Ümraniye, terör saldırısında 
kaybettiğimiz Aybüke Öğretmen’e 
ağladı. Ümraniye’de özel bir sine-
ma salonunda gerçekleştirilen film, 
izleyicilere duygu dolu anlar yaşat-
tı. İstanbul Valisi Davut Gül ve Üm-
raniye Belediye Başkanı İsmet Yıl-
dırım, Aybüke: Öğretmen Oldum 
Ben, filmini eğitimciler ve öğrenci-
lerle birlikte izledi.

İZLEYENLER GÖZYAŞLARINI 
TUTAMADI

9 Haziran 2017’de görev yaptı-
ğı Batman’ın Kozluklu ilçesinde-
ki okulunda düzenlenen karne töre-
ninin ardından evine dönerken te-
röristlerce Belediye Başkanı Veysi 

Işık’ın aracına yönelik saldırı sıra-
sında ağır yaralanan ve kaldırıldığı 
hastanede hayatını kaybeden Şehit 
öğretmen Şenay Aybüke Yalçın’ın 
hayat hikayesini konu alan Aybü-
ke: Öğretmen Oldum Ben, filmi 
Ümraniye’de büyük ilgi gördü. Öğ-
retmen ve öğrencilere özel gösteri-
mi yapılan filmde izleyiciler göz-

yaşlarını tutamadı. 
Film gösteriminin ardından 

Başkan İsmet Yıldırım yaptığı açık-
lamada; terörü lanetleyerek başta 
Şehit Öğretmen Aybüke Yalçın ol-
mak üzere tüm şehitlere Allah’tan 
rahmet diledi.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

AK Parti Küçükçekmece
Belediye Başkan aday adayı 
Av. Recep Şencan
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Kars Arpaçay Doğru-
yol Köyü Derneği gelenek-
sel Kaz Gecesi’ni düzenledi. 
Bahçeşehir’de Salon Bahçeşe-
hir Davet’te düzenlenen gece-
ye Kars Dernekler Federasyonu 
Onursal Başkanı - İş İnsanı  Öz-
demir Polat, MHP MYK Üyesi - 
İş İnsanı Gökhan Türkeş Öngel, 
CHP Esenyurt Belediye Başkan 
Aday Adayı Abdulhadi Akmu-
gan ve CHP Küçükçekmece Be-
lediye Başkan Aday Adayı Oruç 
Oymak, Kars-Ardahan-Iğdırlı 
siyasiler, iş insanları, sivil top-
lum kuruluşu temsilcileri ve 
hemşeriler katıldı.

YALÇIN: SİZLER YANIMIZDA 
OLDUKÇA DERNEĞİMİZ DAHA 
GÜÇLÜ OLACAK

Kars Arpaçay Doğruyol Köyü 
Derneği Başkanı Engin Yal-
çın açılış konuşmasını yaparak, 
“Canı gönülden hizmet sunan 
tüm başkanlarımız, gecemize 
hoş geldiniz sefalar getirdiniz. 
Bugün burada sizinle birlik ve 
beraberlik gecemizi yapıyoruz. 
Derneğimizin düzenlediği bu 
tarz organizasyonlara katılımla-
rın artması bizleri sevindiriyor. 
Bu amaçla siz kıymetli dernek 
üyelerimiz yanımızda olduğu-
nuz sürece derneğimiz daha güç-
lü olacak. Sizlerle birlikte üçün-
cü dönem başkanlık yaptığım bu 
süreçte ‘ben değil biz’ olduk. Bir-
likte daha güzel şeyler başara-
cağız. Yeni yılın devletimize ve 
milletimize sağlık, huzur getir-
mesini diliyorum.” dedi

POLAT: SİYASİ GÖRÜŞÜMÜZ 
YOK, HEMŞERİ GÖRÜŞÜMÜZ 
VAR

Kars Dernekler Federasyonu 
Onursal Başkanı - İş İnsanı  Öz-
demir Polat parti gözetmeksi-
zin yerel seçimlerde aday olan 
tüm hemşerilerinin desteklen-
mesi gerektiğinin altını çize-
rek, “Her yıl olduğu gibi bu yıl 
da değerli bir gece düzenledi. 
Başta Engin Başkan olmak üze-
re tüm yönetime teşekkür edi-
yorum.

Bu kalabalığa dışarıdan ba-
kan birisi der ki ‘Engin Baş-
kan çok para kazanıyor.’ Değerli 
dostlar emin olun ki büyük fe-
dakarlıklarla bu dernek yöneti-
liyor. Bu dernek gecelerinde bir 
yardım veya belediyeden des-
tek olmazsa asla bu işler yürü-
mez. Dernekçilik zor iştir. Ama 
toplumu, kültür birliğini sağ-
lamak, insanları bir arada tut-
mak için bu iş yapılıyor. Hepi-
mizin bildiği yerel seçim var. 
Ülkemiz ve milletimiz için ha-
yırlı olsun. Biz hiçbir siyasi gö-
rüşün arka bahçesi değiliz. Her-
kes kendi görüşüne göre oyunu 
verir. Ama bizim kendi içimiz-
den ve memleketine hayrı ol-
muş bir hemşerimiz varsa, bu-
rada parti gözetmeksizin des-
teklememiz gerekiyor. İçimiz-
den bir değerimizi siyasi gö-
rüş ayırmadan desteklemeliyiz. 
Biz Kars-Ardahan-Iğdır olarak 
1.5 milyon nüfusa sahibiz ama 
temsil anlamında zayıfız. 

Burada Esenyurt Belediye 

Başkan aday adayımız Abdul-
hadi Akmugan’a, Küçükçekme-
ce Belediye Başkan aday adayı 
Oruç Oymak’a başarılar ve tüm 
hemşerilerimize iyi eğlence-
ler diliyorum.” İfadelerini kul-
landı.

ÖNGEL: KUVAY-I MİLLİYE 
HAREKETİ BİLİNENİN AKSİNE 
KARS’TA BAŞLADI

MHP MYK Üyesi - İş İnsanı 
Gökhan Türkeş Öngel de gece-
de konuşarak, “Gönül ayrılır mı 
söz diyarından, sohbet diyarın-
dan? Her kuş doğduğu coğraf-
yanın renklerini kanadında ta-
şırmış. Affınıza sığınarak söy-
lüyorum, gezmediğim ülke kal-
madı ama çeçil peynirinin tadı-
nı hiçbir şeyde almadım, Çıldır 
Gölü’ndeki manzarayı hiçbir ül-
kede görmedim. Özellikle genç-

lere söylüyorum; ata toprakla-
rımızdan asla elimizi ayağımı-
zı çekmeyelim. Çünkü bizim 
memleketimiz Kuvay-ı Milli-

ye hareketinin başladığı yerdir. 
Tarih kitaplarında bize Ege’de 
başladığı öğretilir ama 1850 yı-
lında Kars’ta başladı Kurtuluş 

hareketi. 
Bir gün arkadaşlarla sohbet 

ederken ‘Sizin memlekette ge-
nelde hangi meslekten insan çı-
kar?’ diye sordular ben de de-
dim ki, ‘benim memleketim-
den işçi, çiftçi, mühendis, ih-
timalle Bakan, Cumhurbaşka-
nı çıkar ama hain çıkmaz, na-
mert çıkmaz.’ Yoğun bir prog-
ramımız var. Başkanım size te-
şekkür ederim. Davetlilere de 
hoş geldiniz diyorum.” İfadele-
rini kullandı.

Sümeyra Duğan/KENT YAŞAM

Kaz Geceleri başladı; Serhat illerinden 
yeni yıl için de birlik mesajı

Geleneksel hale gelen Kaz Geceleri başladı. Kars Arpaçay Doğruyol 
Köyü Derneği’nin organize ettiği geceye önemli isimler katıldı.

Gökhan Türkeş Öngel
MHP MYK Üyesi - İş İnsanı

Kars Dernekler Federasyonu
Onursal Başkanı - İş İnsanı  
Özdemir Polat

CHP Eyüpsultan 2019 beledi-
ye başkanı adayı Emel Bilenoğlu 31 
Mart 2024 yerel seçimlerinde yeni-
den aday adayı başvurusunu gerçek-
leştirerek dosyasını CHP Eyüpsul-
tan İlçe Başkanı Doğan Sarıtaş’a tes-
lim etti. Bilenoğlu, başvurusunun 
ardından Grand Haliç Restaurant’ta 
düzenlenen geniş katılımlı bir top-
lantı ile aday adaylığını kamuoyu-
na duyurdu.

‘EYÜPSULTAN’DA CHP BAYRAĞINI 
DALGALANDIRACAĞIZ’

Eyüpsultan Belediye Başkan 
aday adayı Emel Bilenoğlu’nun 
kürsüye davet ettiği CHP Eyüpsul-
tan İlçe Başkanı Doğan Sarıtaş yap-
mış olduğu kısa selamlama konuş-
masında amasız, fakatsız Eyüp-
sultanı kazanmak istediklerini ifa-
de ederek, ‘Yaklaşık 81 arkadaşı-
mız aday adayı başvurusunda bu-
lundu ben çıktıkları tüm aday ada-
yı arkadaşlarımıza çıktıkları yolda 
başarılar diliyorum. Bu gün burada 
Emel Bilenoğlu yoldaşımızın açıkla-
masına katıldım. Diğer arkadaşla-
rın açıklamalarına da iştirak edece-
ğim, birlikte olacağız Eyüpsultan da 
CHP’mizin bayrağını dalgalandıra-
cağız ‘ dedi. 

‘YILMADAN, YORULMADAN 
MÜCADELEMİZE DEVAM ETTİK’

Eyüpsultan’ın 29 mahallesinden 
muhtarlar ve temsilciler, ilçe yöne-
ticileri, il başkan yardımcıları, STK 
temsilcileri, meclis üyeleri ve CHP 

Eyüpsultan Belediye Başkan Aday 
Adayı Emel Bilenoğlu’na yol arka-
daşlığı yapan binlerce kişinin katıl-
dığı toplantıda Bilenoğlu, herkesi 
selamladı. 2 Nisan 2019 günü itiba-
riyle başlattığı yerel çalışmalara de-
ğinen Bilenoğlu, ‘Tam 5 yıl önceydi, 
şu sözlerle başladım, adım adım yü-
rüdüğüm, sevgiyi, emeği ilmek il-
mek ördüğüm, motiflerinde her bi-
rinizin suretinin olduğu yoluma. O 
gün ilçe binamızdaydık. Yine böy-
le coşkulu bir kalabalıkla, sizlerle 
göz göze demiştim ki; Ey benim her 
sabah güneşten önce uyanan, elle-
ri emek kokan elleri ekmek kokan, 
saçlarında devrim çiçekleri açan ka-
dınlarım, geleceğin umudu genç 
kızlarım, delikanlılarım, umut ko-
kan çiçek kokan çocuklarım ve çok 
kıymetli aslan yürekli, demir bilek-
li beyefendiler! Coşkuyla çıktık saha-
ya. Kol kola omuz omuza. Çok güzel 
bir oy almamıza rağmen ipi göğüsle-
yemedik. Çok üzüldük. En çok genç-
lerimiz üzüldü, kadınlarımız üzül-
dü. Benim üzüntüm onlarınınki-
nin yanında telaffuz dahi edilemez-

di’ dedi. 2 Nisan sabahı ayağa kal-
kıp kendisine oy veren her vatan-
daşa 5 yıl içinde ulaşmaya çalıştığı-
nı ve birçoğuyla el sıkıştığını ifade 
eden Bilenoğlu, ‘Çünkü bana oy ve-
ren 108 bin 412 genç, yaşlı, kadın 
erkek her vatandaşa borçluydum. 
Bu yüzden yılmadan, yorulmadan, 
vazgeçmeden, direndik ve şimdi ba-
şarma noktasına geldik. Hiç şüphe 
yok ki başaracağız. Şimdi sizler o beş 
yılın kısa hikayesini dinlemek için 
buradasınız. Ama aslında siz o beş 
yılı çok iyi biliyorsunuz, çünkü adım 
adım birlikteydik, adım adım bir-
likte yaşadık son 5 yılın hikayesini’ 
diye konuştu. 

“BEŞ YILLIK ÇALIŞMALARIMIZI 
BELEDİYEYİ ALARAK 
TAÇLANDIRACAĞIZ’’

Sevgili dostlar sizi yapıp ettikle-
rimizi daha fazla anlatarak yorma-
yacağım, bu salondakiler bunları za-
ten biliyor. Biz bunları birlikte yap-
tık. Ama benim yıllardır kurduğum 
hayallerim var, sizin yıllardır kurdu-
ğunuz hayalleriniz olduğu gibi işte 

bunun için 5 senedir azimle her gün 
sahada çalıştım ve az önce size verdi-
ğimiz not kağıtlarına Eyüpsultan ile 
ilgili hayallerinizi dileklerinizi yaz-
dığınızı da biliyorum, onları tek tek 
okuyacağım. İnşallah onları 2024 
seçimlerinden sonra da sizlerle bir-
likte yapacağım, Ben tıpkı sizler gibi 
mücadeleci bir kadınım. Durmam, 
yorulmam, uyumam, acıkmam tıp-
kı sizin gibi. Ben düştüğüm yerden 
kalkmayı, kalktığım noktadan hız-
la koşmayı, başarıya giden yolda hiç 
durmadan çalışmayı, ilkokulda öğ-
rendim. Çünkü ben de ve siz de ve 
bu salondaki herkes de yemin ettik. 

Dedik ki; Açtığın yolda göster-
diğin hedefe durmadan yürüyece-
ğime ant içerim”

O yüzden bugün buradakiler ve 
hatta burada olmayan ama bu uğur-
da hedef koyan herkes bu salondaki 
inanmışlıkla yola çıktı. Bugün bu-
raya  yolda omuz omuza yürüme-
ye, yolda yorulmamaya ve vazgeç-
mediğiniz için kazanma arzusuy-
la, içinizde tutamadığınız umudu-
nuzla, coşkuyla, heyacanla geldi-
niz. İşte bu heyecanı, bu coşkuyu, 
bu inanmışlığı yarın sandığa taşıya-
bilmek için beş yıldır sahada yaptı-
ğımız çalışmaları taçlandırıp, bele-
diyecilik nasıl yapılırmış göstermek 
için, sizin kırılan hayallerinizi şim-
di, hemen umuda çevirmek için, be-
lediye başkan aday adaylığımı açık-
lıyorum.

FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM

CHP Eyüpsultan Belediye Başkan Aday Adayı Emel Bilenoğlu, Grand Haliç Restaurant’ta düzenlenen 
adaylık açıklamasında kendisini destekleyen binlerce Eyüpsultanlı hemşerileriyle bir araya geldi.

Emel Bilenoğlu; 
Eyüpsultan’ı hep 
beraber kazanacak 
ve yöneteceğiz

Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, 
Beşiktaş Jimnastik Kulübü’nün yeni Baş-
kanı Hasan Arat’a bir tebrik ziyareti yaptı.

Akpolat’tan Arat’a
tebrik ziyareti

Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İstan-
bul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem İmamoğlu 
ile birlikte 35’inci Beşiktaş Başkanı seçilen Hasan 
Arat’a tebrik ziyareti gerçekleştirdi.

Ziyarette; Beşiktaş Kulübü Asbaşkanı Onur 
Göçmez ve Kamu ile İlişkilerden Sorumlu Yönetim 
Kurulu Üyesi Burak Aslan da yer aldı. 

AKPOLAT: BAŞARILAR DİLEDİK
Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat gerçek-

leşen ziyarete ilişkin şu açıklamayı yaptı:  
‘’Bugün İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı-

mız Ekrem İmamoğlu ile birlikte semtimizin dün-
ya kulübü Beşiktaş’ımızın yeni Başkanı Sayın Ha-
san Arat ve yönetim kurulunu ziyaret ederek başa-
rılar diledik.”

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ
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Kağıthane’de 50 yıldır yaşayan 
ve 15 yıldır siyasette aktif olarak 
yer alan Ahmet Makine Mühen-
disi Ahmet Özdemir Cumhuri-
yet Halk Partisi Kağıthane Beledi-
ye Başkan Aday Adaylık başvuru-
sunu gerçekleştirdi. Başvurusun 
CHP Kağıthane İlçe Başkanlığı’na 
teslim eden Özdemir, daha sonra 
ilçe başkanlığında kendisini des-
teklemeye gelen büyük kalabalığa 
neden aday adayı olduğu ile ilgili 
açıklama yaptı. 

ÖZDEMİR: BAŞIMIZA GELEN EN 
GÜZEL ŞEY KAĞITHANE’DİR

Kağıthane’nin geleceği ve sos-
yal demokrat belediyecilik anlayı-
şını tekrar iktidar yapma he-
defiyle adaylık sürecine gir-
diğini belirten CHP Kağıtha-
ne Belediye Başkan Aday Ada-
yı Ahmet Özdemir, ‘ Bu mem-
lekette solcu, sosyal demok-
rat, halkçı, aydın ve tabi ki 
CHP’li olmak zor zanaattır. 
Eğer böyleysen bedel ödersin. 
Bunca zamandır başımıza ne 
geldiyse işte bu sevdamızdan-
dır.  İçerdeysek, bedel ödüyor-
sak, sevdiklerimizden ayrıy-
sak, yaslarımız varsa, haksız-
lığa uğramışsak, memleket 
sevdasındandır. Başımıza ne 
geldiyse doğrunun peşinde ol-
mamızdandır. Yanlışa, zulme, 
kötülüğe, faşizme ve halk düş-
manlarına inatla ısrarla ‘Ha-
yır’ dememizdendir, tüm bun-
lara karşı durmamızdandır. 
Başımıza ne geldiyse, iflah ol-
maz demokrasi talebimizden-
dir. Hak, hukuk, adalet peşin-
de olmamızdandır. Farklılıkla-
rımızın zenginliğimiz olduğu-
na dair sarsılmaz inancımız ve ço-
ğalma ısrarımızdandır. Başımıza 
gelenler ne olursa olsun, bizi biz 
yapan, yoldaş olmamız ısrarla bir 
arada durmamıza sebep olandır. 
Dostların arasında, güneşin sof-
rasındayız. Ve dostlar! Başımıza 
gelecek olan en güzel şey Kağıtha-
nedir, onun da zamanı geldi’ diye 
konuştu. 

“MUKTEDİRLER KAĞITHANE’NİN 
BÜTÜN KAYNAKLARINI 
SÖMÜRDÜ”

Kağıthane’nin 1974 yılın-
dan beri yaşadığı dönüşümü 
Türkiye’nin yaşadığı gelişmele-
rin özeti benzetmesi yapan Öz-
demir, ‘1974 yılından beri Ka-
ğıthaneliyim, Dile kolay 50 yıl. 
Kağıthane’nin dönüşümünü bi-
rebir yaşadım. Türkiye özeti gi-
bidir. Kağıthane Anadolu’nun, 
Trakya’nın ve hatta balkanların 
dört bir yanından göçüp gelen, 
yoksulluğu ve yoksunluğu geri-
de bırakıp, yeni bir başlangıç ya-
pan bizlerin kenti oldu. Bu büyük 
metropolde sığındığımız, kendi-
mizi güvende hissettiğimiz yuva 
oldu. Ne var ki evimizi, yuvamı-
zı zaman içinde hırslara, plansız 
kentleşmeye, neoliberal politika-
lara heba ettik. Halende etmeye 
devam ediyoruz. En önemli sebebi 
de halen kent bilinci gelişmemiş, 
ortak yaşam kültürü oluşmamış, 
bugün elimizdeyse sonuna kadar 
bütün kaynaklarını sömürüp bi-
tirelim duygu ve düşüncesinde 
olan iktidarlardır. Muktedirlerdir 
ve onların işbirlikçileridir’ şeklin-
de konuştu.

“ANADOLU’DAN GÖÇ ETTİK, KENT 
İNSANI OLMAYA KARAR VERDİK”

CHP Kağıthane Belediye Baş-
kanı Makina Mühendisi Ahmet 
Özdemir daha sonra sözlerini şöy-
le sürdürdü; Birçok aile gibi biz-
de köyden kente göç edenlerdeniz. 
Çok iyi hatırlıyorum İstanbul’a 
trenle geldik, yolculuk sırasın-
da bir ara babam başındaki kaske-

ti aldı, 
biraz baktı, sonra da camdan dı-
şarı atıverdi. Şaşırmıştık abim-
le, niye diye sorduğumuzda, ‘Oğ-
lum İstanbul’a gidiyoruz, kasket 
giyilmez orda’ demişti. Babam 
köyü, gelenekleri, yoksulluğu ve 
yoksunluğu tamamen geride bı-
rakmıştı. Kent insanı olmaya ka-
rar vermişti. Biz de aynısını yap-
tık, o zamandan beri İstanbullu 
ve Kağıthaneliyim. İstanbul Tek-
nik Üniversitesi Makina Mühen-
disliği mezunuyum. Enerji ve me-
kanik sistemler üzerine uzmanlı-
ğım var. Uzun zamandır Kağıtha-
ne ilçesinde yine kendi işimi ya-
pıyorum. 

“YERELİN SİYASETİNE KATKIDA 
BULUNMAK İSTİYORUM”

Yaklaşık 15 yıldır da CHP’de 
bunca zamandır edinmiş oldu-
ğum bilgi ve tecrübeyi, yerel poli-
tikalar oluşturmak ve geliştirmek 
amacıyla çalışıyorum. Çok uzun 
zamandır Kağıthane’yi izliyorum, 
belediyeciliğini takip ediyorum. 
Parti içerisinde de Kağıthane için 
en fazla araştırma, analiz ve çalış-
ma yapan arkadaşlarınızdanım. 
Çok uzun zamandır derdim Kağıt-
hane. Değerli yol arkadaşlarım; 
Niçin siyaset yaparız? Nedir bun-
ca çabamızın, mücadelemizin se-
bebi? Birçok sebebimiz var, hal-
ka hizmet etmek istiyoruz, ideo-
lojimizin iktidar olmasını hedefli-
yoruz, hatta devrim hayallerimiz 
var, dünyayı değiştirmek istiyo-
ruz. Bütün bu sebepler içerisinde 
benim için ilk sırada yerelin siya-
setine katkıda bulunmak gelmek-
tedir. Yaşadığım, günlük hayatı-
mın geçtiği, yerelin; demokrasi-
sinin gelişmesine, ekonomik ola-
rak kalkınmasına, yeni iş imkan-
ları yaratılmasına katkıda bulun-
mak, kadınlar, çocuklar, gençler 
ve engelliler için politikalar geliş-
tirmek, kent yoksulluğuna karşı, 
kent ve kentli hakları için müca-
dele etmek önceliğimdir. Dünyayı 
değiştirmek istiyorsak, önce yereli 
değiştirmemiz gerektiğine inanı-
yorum. Bütün siyasetimi bunun 

üzerine kurmuş bir kardeşini-
zim. Demokrasinin yerelden, 
tabandan itibaren büyüyebile-
ceğine, gelişebileceğine, gelece-
ğin temsili demokrasiden ziya-
de doğrudan demokrasi ile ku-
rulabileceğine inanıyorum.

“KENTLER HALKIN DOĞRUDAN 
YÖNETİME KATILMASIYLA 
YÖNETİLEBİLİR”

Bugün Türkiye’de toplam 
yüz ölçümün sadece %1,6’sı 
kentlerden oluşurken, bu 
alanlarda yaşayan toplam nü-
fusumuz yaklaşık 60 milyon-
dur, yani toplam nüfusun 
%70’i kentlerde yaşamakta-
dır. Böylesine bir nüfus yo-
ğunluğu beraberinde yığın-
la problem getirmektedir. Bu 

problemlerin artık yoğun bir şekil-
de merkezi idarelerce yönetilme-
si mümkün değildir. Geldiğimiz 
noktada belediyelerin görev ve so-
rumluluk alanlarının genişletil-
mesi, özerkliğinin güvence altına 
alınması, eğitim, sağlık ve barın-
ma gibi temel ihtiyaçlarda da po-
litikalar üretmesi gerektiğine ina-
nıyorum.

Kent yoksulluğu ancak beledi-
yenin toplumcu belediye anlayışı 
ile üreten, girişimci bir belediye 
olarak ve kaynakları halktan yana 

kullanarak iyileştirilebilir. Kent-
lerin yönetimi, merkezi değil, 
doğrudan halkın katılımı ile ade-
mi merkezi bir şekilde yapılmalı-
dır. Kayyumlara, halkın tercihle-
rine ipotek koyanlara, yok sayan-
lara, demokrasiyi askıya alanla-
ra, inatla ve ısrarla karşı duran-
lardanım.

“KAĞITHANE, GÜÇLÜ BİR 
İDDİAYLA KAZANILIR”

Evet bugün, CHP Kağıtha-
ne Belediye Başkanı Aday Adaylı-
ğımı sizinle paylaşıyorum. Ada-
yım. Çünkü; partime ve örgütü-
me güveniyorum. İçinizden biri-
yim. Kağıthane’deki siyasetimiz 
son yıllarda oldukça geriledi, ye-
rel hedeflerimiz ve motivasyonu-
muz son derece yıpranmış durum-
da. Diğer ilçelere bakıldığında, il-
çemizin siyasi tarihi de göz önüne 
alınırsa çok gerilere düştüğümüz 
bariz ortada. Bugün aday ada-
yı sayısı bunun en açık gösterge-
sidir. Bu süreci ancak çoğalarak, 
birlik olarak, birbirimize omuz ve-
rerek, çözebiliriz, süreci büyütece-
ğiz,   kentin her alanında, kahve-
de, sokakta, okulda, işyerlerinde, 
alanlarda, parklarda ve hayatın 
her alanında siyaset yapacağız. 
Gönüllü, ısrarlı, inatla sabırla ya-
pacağız. Bilindik yolların dışında, 

yeni bir şeyler bulacağız. Yeni söy-
lemler geliştireceğiz, yeni şeyler 
söyleyeceğiz. Kağıthane zayıf de-
ğil güçlü bir iddiayla kazanılır’. 

“KENTLERİN ÇIKAR ODAKLI 
YÖNETİLMESİNE ‘DUR’ DİYECEĞİZ”

Adayım çünkü; Kağıthane bir-
çok kent gibi mevcut iktidarın uy-
gulamaları yüzünden can çekişiyor, 
kaynakları heba ediliyor, yandaşla-
ra aktarılıyor. Kentlerimiz pervasız-
ca, vurdumduymaz, plansız, akıldı-
şı, çıkar odaklı yönetiliyor. Bunu an-
cak sosyal demokrat, toplumcu  ve 
halkçı belediyecilik anlayışı ile çö-
zebiliriz. Bunu ancak Cumhuriyet 
Halk Partisi’nin kendisini topluma 
ve kente adamış örgütün adayları ile 
çözebiliriz. Adayım çünkü; kentsel 
dönüşüm adı altında halkın ekmeği-
ne, aşına, malına, mülküne göz ko-
yan bu bozuk düzene ‘Hayır’ diyo-
rum. Mahallelerimizi tarumar eden, 
anılarımızı, hafızalarımızı yok eden 
anlayışa hayır diyorum. 

“İNSANDAN, ÇEVREDEN, 
YEŞİLDEN VE HALKTAN YANA 
POLİTİKALAR GELİŞTİRMEK VE 
UYGULAMAK İÇİN ADAYIM”

Gelirde, kalkınmada, yaşamın 
her alanında eşitsizliği daha da bü-
yüten dönüşüm projelerine hayır di-
yorum. Kentsel dönüşüm alanların-
da boğularak ölen çocuklarımızın 
hakkını aramak için adayım. Yapıla-
mayan kentsel dönüşüm alanların-
dan dolayı evleri çöken, mülklerine 
zoraki el konulup, saçma sapan  pro-
jelere mecbur bırakılan Yahya Kemal 
Mahallesi için adayım. Daha adil, 

halktan yana, kentin gerçek ihtiyaç-
larını çözecek, insandan, yeşilden, 
çevreden, sürdürülebilir kalkınma-
dan yana, kentsel dönüşüm politi-
kaları geliştirmek ve uygulamak için 
adayım. Adayım çünkü, her yıl saç-
ma sapan, kamu yararına olmayan 
birçok proje ile belediyenin milyon-
larca bütçesi heba ediliyor. Kaynak-
lar, yandaşlarına siyasi faaliyetleri-
ne ve kendilerine aktarılıyor. Dekovil 
hattı, Çağlayan Tünel, Döner Kule, 
Yeni Kültür Merkezi, bunlardan ba-
zıları.

“EĞİTİM ALANLARIMIZA SAHİP 
ÇIKMAK İÇİN ADAYIM”

Kağıthane’nin bütün kaynak-
larını Kağıthane halkına kullan-
mak için adayım. Kadınlar, çocuk-
lar, gençler ve engelliler için yeni 
kaynaklar oluşturmak için adayım. 
Kamu yararından yana olan yeni 
projeler geliştirerek daha konforlu, 
insan odaklı bir kent yaratmak için 
adayım. Adayım çünkü; nüfusu-
muz büyüyor, halende yoğun göç alı-
yoruz. Son 10 yılda mülteci ve sığın-
macıların nüfusu ilçemizde önem-
li oranda artmıştır. Bütün bu yoğun 
nüfus artışı ilçemizde eğitim, sağlık 
ve barınma gibi temel ihtiyaçlarda 
çok büyük yetersizlikler, imkansız-
lıklar ve yoksunluklara yol açmıştır. 
Kağıthane’deki ortalama hane geli-
ri, İstanbul ortalamasının nerdeyse 
üçte biridir. Barınma sorunu, kira-
ların yüksekliği devamlı büyümek-
tedir. Eğitim tesislerinde eksiğimiz 
var, sınıf başına düşen öğrenci sayısı 
35 civarındadır. Bütün bu yetersizli-
ğe rağmen marka okullarımızın ara-
zilerine belediye veya devleti yöne-
tenler çöküyor.

“PARTİMİN BÜYÜMESİ VE 
HAKSIZLIKLARA DAHA GÜÇLÜ 
‘DUR’ DEMESİ İÇİN ADAYIM”

455 bin nüfuslu ilçemizde bir 
tane bile devlet hastanesi yoktur, var 
olanda deprem güvenliği bahanesi 
ile boşaltılmıştır. Profilo Meslek Li-
sesi için adayım, 50.Yıl Çağlayan Li-
sesi için adayım. Sanayi Devlet Has-
tanesi için adayım, yıkılıp yapılma-
yan, yandaş cemaatlere, tarikatla-
ra, vakıflara, peşkeş çekilmeye ça-
lışılan bütün eğitim ve sağlık alan-
ları için adayım. Sadabat ve Cende-
re için adayım, Kağıthane ve Kağıt-
hanelilerin hakkı için adayım. Sizin 
için, örgütüm için adayım, yıllar-
dır karşılıksız kalan emekleriniz için 
adayım. Size  hakkınızı verebilmek 
için adayım. Örgütümüzün büyü-
mesi, birlik beraberlik içinde olma-
sı, haksıza, kötüye, halk düşmanla-
rına daha güçlü dur diyebilmesi için 
adayım.

“KAĞITHANE SEVDAM VE 
İNANMIŞLIĞIM İLE KENDİMİ 
SİZLERE EMANET EDİYORUM”

Kadınlar ve gençler için yeni kay-
naklar yaratmak, beraber üretmek, 
beraber kalkınmak için adayım. Ve 
size söz veriyorum, yanınızda olma-
ya, sevincinizde ve kederinizde bera-
ber olmaya söz veriyorum. Asla tes-
lim olmayacağım, hakkınız olanı 
size teslim edeceğim, inanıyorum. 
Hep beraber güzel günler, güneşli 
günler göreceğiz. Eğer; hak haksız-
lıktan yüce, sevgi nefretten üstün, 
aydınlık karanlıktan güçlüyse. Çare-
si yok usta. Biz kazanacağız! Bütün 
bu heyecanım, sevdam ve inanmış-
lığım ile kendimi size emanet ediyo-
rum. Birlikte başaracağız, yolumuz, 
yolunuz açık olsun.

FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM

“Dünyayı değiştirmek 
yerelden başlar”

CHP Kağıthane Belediye Başkan Aday Adayı Ahmet Özdemir:

50 yıldır yaşadığı, hak ettiği değeri bulamadığını ve kaynakları doğru kullanılmadığını söylediği Kağıthane’yi, 15 
yıllık siyasi deneyim ve tecrübelerini bir potada birleştirerek; Kağıthane’nin sorunlarını bilen, bu sorunların çözü-
müne yönelik analiz ve çalışmalarını hazırladığını vurgulayan CHP Kağıthane Belediye Başkan Aday Adayı Makine 
Mühendisi Ahmet Özdemir, “Sosyal demokrat yönetimi iktidara taşımak ve Kağıthane’nin bütün kaynaklarını Ka- 
ğıthane halkına kullanmak için adayım. Çünkü inanıyorum ki dünyayı değiştirmek yerelden başlar” dedi.
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Demokrasi ve Atılım Partisi 
( DEVA) Küçükçekmece Belediye 
Başkan Aday Adayı Murat Baybaş 
Yaşam Medya Grubu’nu ziyaret 
etti. Yönetim Kurulu Başkanı-
mız Celal Karaali ile sohbet eden 
Baybaş Mart ayında yapılacak se-
çimler için iddialı konuştu. Bay-
baş, seçim yarışının CHP ve AK 
Parti’nin adayları ile kendisi ara-
sında geçeceğini iddia etti. Ge-
nel seçimlerde partisinin Millet 
İttifakına oy katkısı sunamadı-
ğına dair yapılan eleştirileri ha-
tırlattığımız Baybaş eleştirilere 
tepki gösterdi. Deva Partisi’nin 
özellikle doğu illerinde CHP’nin 
oy oranlarını artırdığına dikkat 
çeken Baybaş “ Deva Partisi’ne 
haksızlık yapıyorlar. Bedava mil-
letvekili aldılar ve benzeri çirkin 

sözler söylendi. Bunları reddedi-
yoruz. 15 milletvekilimiz Deva 
Partililerin analarından emdik-
leri süt kadar helal olan, teşkilat-
larımızın emekleri ile kazanmış-
lardır. Bizi en güzel şekilde de 
temsil etmektedirler.” Dedi.

Baybaş, oyları yok eleştirile-
rini yapanların Deva Partisi’nin 
kendi logo ve adayları ile se-
çime gittiğinde Türkiye gene-
linde nasıl dengeleri değiştir-
diğini göreceklerini belirtti. “ 
Türkiye’nin 7 bölgesinde kent-
lerin devasına kavuşacak göre-
ceksiniz. Deva Partisi’nin orta-
ya koyacağı belediyecilik mode-
li ile şehirlerin daha yaşanabilir 
olacak. Küçükçekmece’de deva-
sını bulacak. Genel seçimde na-
sıl oylarımızın üzerine yatılıp 

bize haksızlık yapıldıysa şim-
dide boşuna aday olduğumu-
zu söylüyorlar. bir yandan oyu-
nuz yok, ittifaka desteğiniz ol-
madı diyorlar. Öte yandan ne-
den aday çıkıyorsunuz? CHP’ye 
kaybettirmek mi istiyorsunuz 
diyorlar. Önce bir karar verilme-
si lazım. Kazandıracak oyumuz 
yoktu ama kaybettirecek oyu-
nuz var mı demek isteniyor? Bu 
yaklaşımı kabul etmiyoruz.”

“DEVA PARTİSİNİNDE HESAPTA 
OLDUĞU BİR SANDIK SONUCU 
OLACAK”

Küçükçekmece’de CHP ve Ak 
Parti’nin start çizgisinde favori 
olduklarını kabul ettiğini söyle-
yen Deva Partili Baybaş, “ Start 
çizgisinde öndeler ama ben 
daha hızlı koşacağım. Sahaya 
çıkıp projelerimizi açıkladığı-
mızda diğer adaylarla arayı ka-
patıp, sandık sonucu beklenir-
ken Deva Partisi’nin de hesap-
ta olduğu bir seçim yarışı içinde 
olacağız. Çünkü Ak Parti 15 yıl, 
CHP son 5 yıl Küçükçekmece’yi 
yönetti. Yapacaklarını yaptılar, 
söyleyeceklerini söylediler. Söz 
verdiklerini hayata geçirecek 
enerjileri yoktu. Yeni hiçbir şey 
vadedemezler. Deva Partisi’nin 

belediyecilik vizyonu ise çok 
yeni. 

Parti genel merkezinin yerel 
seçim programı dışında, ken-
di projelerimden size birkaç ör-
nek vermek istiyorum.  Küçük-
çekmece halkının temel ihti-
yaçlarına eğileceğim. İnsanı-
mız geçinemiyor, Küçükçek-
mece Belediyesi’nin ülke tari-
hindeki en büyük sosyal yar-
dım belediyesine dönüştürece-
ğim. Küçükçekmece’deki hiçbir 
öğrenci evden beslenme çanta-
sı taşımayacak. Kıt kanaat ge-

çinen veliler çocukların cep-
lerine yemek harcırahı koy-
mayacak. Küçükçekmece’de 
oturan komşum, çocuğunu 
Küçükçekmece’de okutuyorsa 
sofranızdan kısıp servise para 
vermeyecek. Benim komşum bu 
hükümet sayesinde ete kasabın 
vitrininden bakar oldu. Servis 
parasını ben çözeceğim; onlar 
helal paralarıyla çocuklarına et 
yedirsinler.” dedi. 

“20 YILDIR OTOPARK 
YAPMAMIŞLAR, BİRBİRİNİ 
İŞARET EDİYORLAR.”

Bir konu var ki 20 yıldır yö-
netenler hiç samimi değiller di-
yen Baybaş, otopark sorununa 
vurgu yaptı:  “  Görevdeki Sa-
yın Kemal Çebi, ‘ bir tek sözü-
mü tutamadım, otopark yapa-
madım’ diyor. Erdemli bir dav-
ranış kutluyorum. Yapamama 
sebeplerini de sıralıyor. Okul-
ların altına yapmak istediği-
ni Milli Eğitimin izin vermedi-
ğini duyuyorum. 1 milyon nü-
fuslu ilçenin belediye başkanı 
ben olduğumda halkıma gider;  
okulları yenilemek istiyorum. 
Hem depreme dayanıklı olsun, 

hem de otopark sorununu gi-
derelim istiyorum. Bana engel 
oluyorlar arkamdan gelin Milli 
eğitim ilçe - il müdürlüklerine 
ve bakanlığa yürüyelim derim. 
Halk bir ihtiyacı talep eder, ör-
gütlüde olursa hiçbir engel kar-
şılarında duramaz. Ben beledi-
ye başkanı olarak yeter ki önle-
rine düşeyim. Ak Parti tarafı-
na kulak veriyorum. Adayları il-
çenin her mahallesinde parklar 
olduğunu oraların altına oto-
park yapacaklarını söylüyor-
lar. Koskoca 15 yıl Küçükçekme-
ce ilçesini yönettiniz. Parkların 
çoğunu kendinizin yaptığını da 
söylüyorsunuz. Peki, sormaz-
lar mı adama toprağı kazıp altı-
na otoparkı neden yapmadınız? 
Elinizden tutan mı vardı. Sizin 
bu söylediğiniz Küçükçekmece 
halkını aptal yerine koymaktır. 
Yaşı 30’u geçenler sizin 15 yıl 
yönettiğinizi gördü. 30 yaşın al-
tındaki gençlerde o bahsettiği-
niz parklarda oynayarak büyü-
dü, olup bitenden haberdarlar. 
Küçükçekmece halkı böyle basit 
söylemlerle kanmaz. 20 yıldır 
otopark yapmamışlar, birbirini 
işaret ediyorlar.” dedi.

Sanatseverlere; konserler-
den, sergilere, tiyatrolardan, si-
nema ve söyleşilere, geniş bir 
yelpazede, pek çok kültür sanat 
etkinliğini ücretsiz sunan Kü-
çükçekmece Belediyesi, 4,5 yıl-
da 1 milyonu aşkın seyirciye 
ulaştı. 

REFAH SEVİYESİNİ VE HUZURU 
YÜKSELTEN ETKİNLİKLER

Her alanda olduğu gibi kül-
tür- sanat alanında da önem-
li adımlar atan Küçükçekme-
ce Belediyesi, toplumun refah 
düzeyini yükseltecek eğitim ve 
kültür-sanat projelerini sanat-
severlerle buluşturmaya devam 
ediyor. Kent sakinlerini, 4,5 yıl-
da birbirinden farklı 2 bin 307 
kültür-sanat etkinliğiyle buluş-
turan Küçükçekmece Belediye-
si,  1 milyon 186 bin 369 katı-
lımla yüz binlerce seyirci ağır-
ladı. 

SADECE KÜÇÜKÇEKMECE DEĞİL, 
TÜM İSTANBUL’A

Küçükçekmece Belediye-

si Kültür ve Sosyal İşler Müdür-
lüğü bünyesinde gerçekleştiri-
len ücretsiz etkinliklere; Ata-
kent, Sefaköy ve Cennet Kültür 
ve Sanat Merkezleri ile Yahya 
Kemal Beyatlı Gösteri Merkezi, 
Yaşar Kemal Sanat Evi, Kemal 
Paşa Semt Konağı, Güzel Sanat-
lar Akademisi ve Müzik Akade-
misi ev sahipliği yapıyor. İlçe-
de yalnızca Küçükçekmecelile-
re değil tüm İstanbullulara ge-
niş bir kültür sanat yelpazesi 
sunuluyor.

ARALIK AYI DA YİNE DOPDOLU
Küçükçekmece Belediyesi, 

Aralık ayında da dopdolu bir et-
kinlik programını sanatsever-
lerle buluşturuyor. Çocuk ve ye-
tişkin tiyatrolarından konserle-
re, söyleşiden sergilere her yaş-
tan vatandaşa hitap eden etkin-
liklere, sanatseverler ücretsiz 
katılım sağlayacak. 

Küçükçekmece’de bu ay Ali 
Baba ve Kırk Haramiler, Bir Don 
Kişot Macerası, Çok Şirin Pati-

ler, Mızıkacılar Bremende, Eşit 
Masallar tiyatro oyunları ço-
cuklarla buluşacak.  Hakkı Er-
gök, Kemal Başar, Zeynep Gül-
mez gibi ünlü isimlerin baş-
rollerini paylaştığı “Çılgın Za-
manlar” oyunu  Sefaköy Kül-
tür ve Sanat Merkezi’nde yetiş-
kin sanatseverlerin beğenisi-
ne sunulacak. Başrollerini ünlü 
oyuncular Deniz Barut ve Deniz 
Hamzaoğlu’nun paylaştığı ‘Gel-
lert Tepesi’nde Düş ve Gerçek’ 
isimli oyun ise Cennet Kültür 
ve Sanat Merkezi’nde izleyiciyle 
buluşacak.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Milli maneviyata önem veren 
Sarıyer Belediyesi, Azerbaycan’ın 
Kurucu Devlet Başkanı Haydar 
Aliyev’i bu yıl da unutmadı. Azer-
baycan ve Türk milli marşlarının 
okunmasıyla başlayan anma töre-
ninde konuşma yapan Başkonso-
los Mustafayeva, “Liderimiz Hay-
dar Aliyev, güçlü devletimizin ku-
rucusu ve mimarıdır. Hayatının 
her anını Azerbaycan halkının re-
fahı için harcamıştır” dedi.

“ONUN İZİNDEN İLERLİYORUZ”
Mustafayeva konuşmasını şu 

sözlerle tamamladı: “Bizler de 
onun izinden ilerliyoruz. Onun 
halkına ve devletine olan sevgi-
si ve bağlılık hissini yıllar geçtik-
çe daha da iyi anlıyoruz. Bundan 
sonraki nesillerin gönüllerinde 
de o yaşayacaktır. Vatanı için ça-
lışmış, mücadele etmiş olan lide-
rimiz sayesinde bugünkü güçlü 
devletimiz var.”

“AÇTIKLARI YOLDA YÜRÜMEYİ 
BİLMEK ÖNEMLİ”

“Bizim toplumumuz için Hay-

dar Aliyev’in yeri çok önemli-
dir” diyerek konuşmasına başla-
yan Başkan Genç ise sözlerini şöy-
le sürdürdü: “Burası boğazın kili-
di ve boğaza şu an iki dünya lide-
ri bakıyor; Mustafa Kemal Atatürk 
ve Haydar Aliyev. Onların açtığı 
yolda yürümeyi bilmek önemli. 
Yürümeyi bilmek için de öğren-
mek ve öğretmeyi bilmek gerekli. 
Ben iki dünya liderine de rahmet 
diliyorum.”

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Demokrasi ve Atılım Partisi ( DEVA) Küçükçekmece Belediye Başkan Aday Adayı Murat Baybaş, CHP 
ve Ak Parti ile yarış halinde olacağını iddia etti. Baybaş, kazandığı taktirde yapmak istediklerinden 
bahsetti:   “İnsanımız geçinemiyor, Küçükçekmece Belediyesi’nin ülke tarihindeki en büyük sosyal 
yardım belediyesine dönüştüreceğim. Hiçbir öğrenci beslenme çantası taşımayacak” dedi.

Baybaş: “Ülke tarihinin en büyük sosyal 
yardım belediyesine dönüştüreceğim”

Küçükçekmeceliler 
4,5 yılda hiç sıkılmadı

Sarıyer’de Haydar Aliyev’e vefa

18 Aralık 2023 Pazartesi

Demokrasi ve Atılım Partisi
(DEVA)Küçükçekmece

Belediye Başkan Aday Adayı
Murat Baybaş

Küçükçekmece Belediyesi,
düzenlediği sayısız etkinlikle 

2019’da göreve geldiği tarihten 
bu yana fark yarattı.

İmamoğlu’ndan Yüksel’e övgüler;

Uyum içinde 
çalışıyoruz

İstanbul Büyükşehir Belediyesi ile Kartal Belediyesi arasındaki uyumlu
çalışma örneği İmamoğlu’nun Kartal ziyaretinde dile getirildi.

İstanbul Büyükşehir Bele-
diye (İBB) Başkanı Ekrem İma-
moğlu ve Kartal Belediye Baş-
kanı Gökhan Yüksel, yapı-
mı tamamlanarak Kartallıla-
rın hizmetine açılan, Ali Gaf-
far Okkan Parkı ile Yakacık 
Stadı’nı ziyaret etti. 

Kartallıların yoğun sev-
gi gösterisiyle karşılanan Baş-
kan İmamoğlu, Kartal Beledi-
ye Başkanı Gökhan Yüksel ile 
uyum içinde çalıştıklarını vur-
gulayarak, 5 yıllık dönemde 
çok önemli çalışmaların hayata 
geçirildiğine dikkat çekti. 

YOĞUN SEVGİ GÖSTERİSİ
İBB Başkanı İmamoğlu ve 

Başkan Yüksel ilk ziyaretleri-
ni Uğur Mumcu Mahallesi’nde 
hizmete açılan Ali Gaffar Ok-
kan Parkı’na gerçekleştirdi. Zi-
yaretler boyunca başkanlara, 
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) 
Kartal İlçe Başkanı Mert Polat 
ile çok sayıda siyasi parti tem-
silcisi ile İBB ve Kartal Belediye-
si yetkilileri eşlik etti. 

İki Başkan, burada vatan-
daşların yoğun ilgi ve sevgi 
gösterisinden dolayı yürümek-
te uzun süre güçlük çekti. Baş-
kan İmamoğlu ve Başkan Yük-
sel, yoğun kalabalığa rağmen 
vatandaşların fotoğraf çektir-
me isteğini de geri çevirmedi. 
İBB Başkanı İmamoğlu’nun, 
özellikle çocuklarla olan sami-
mi diyalogları ise renkli anlar 
oluşturdu. 

Başkanların bir sonraki zi-
yareti ise Kartal’ın spor haya-
tında adeta yeni bir dönem baş-
latan Yakacık Stadı oldu. Bura-
da genç futbolcularla bir araya 
gelen İBB Başkanı Ekrem İma-
moğlu, Yakacık Stadı’nın Kar-
tal ve İstanbulluların spor ha-
yatına sağladığı katkıdan do-
layı yaşadığı memnuniyeti ifa-
de etti.

İMAMOĞLU: EKSİĞİMİZ 
OLABİLİR AMA KUL HAKKI 

YEMEYİZ
İBB Başkanı Ekrem İma-

moğlu, yaptığı konuşmada, 5 
yıllık dönemde Kartal Belediye-
si ile çok önemli işlere imza at-
tıklarını kaydetti. “Kartal Bele-
diye Başkanı Gökhan Yüksel ile 
uyum içinde çalışıyoruz” diyen 
Başkan İmamoğlu, sözlerine şu 
sözlerle devam etti; 

“Sizlerle birlikte olmak-
tan dolayı çok mutluyum. Hem 
mahallemizin ismi güzel, hem 
de parkımız güzel ve sizler de 
çok güzelsiniz. 

Seçime hep birlikte çalışıp 
elimizden geleni en iyi şekil-
de yapacağız. Sizlerin desteği-
ni yürekten istiyoruz. Hep mil-
letimizin çıkarını düşündük. 
Kalbi güzel olana Allah verir. 
Milletimiz adına, Kartal’a ve 
İstanbul’a hizmet etmek, biz-
ler için çok değerli. 

Eksiğimiz olabilir, ama kul 
hakkı yemek olmaz. Benim 
için kul hakkı yememek çok 
önemli. Çalışmalarımızın en 
verimli şekliyle, komşularımı-
zın hizmetinde olması bizi en 
çok mutlu ediyor. 

Yaşayan tesislerimiz ve ka-
musal alanlarımız, bu döne-
min en çok iz bırakan işle-
ri oluyor. Kartal’da, dayanış-
ma içinde olduğumuz Kartal 
Belediye Başkanımız Gökhan 
Yüksel’e, bütün ekip arkadaş-
larımıza her birine ayrı ayrı te-
şekkür ediyorum. Tüm Kartal-
lıları sevgi ve saygıyla selamlı-
yorum.”
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Azerbaycan’ın Kurucu Devlet Başkanı Haydar Aliyev, ölümünün 20. yıldönümünde Sarıyer’de bulu-
nan anıtının önünde anıldı. Törene Azerbaycan İstanbul Başkonsolosu Narmina Mustafayeva, Sarı-
yer Belediye Başkanı Şükrü Genç ve protokolün yanı sıra çok sayıda vatandaş da katıldı.
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Başakşehir’de İOSB TÜM-
SAN 2 Sanayi Sitesi’nde yapılan 
yeni irtibat bürosu, CHP Başak-
şehir İlçe Başkanlığı’nın projesi 
olarak hayata geçti.

TÜMSAN İrtibat Bürosu açılı-
şına, CHP İstanbul Milletvekili ve 
Genel Başkan Yardımcısı Özgür 
Karabat, CHP İstanbul İl Başkanı 
Özgür Çelik, CHP Başakşehir İlçe 
Başkanı Beyzade Kayabaşı, CHP 
Esenyurt Belediye Başkan Aday 
Adayı Abdulhadi Akmugan, Ali 
Gökmen, önceki dönem ilçe baş-
kanı Deniz Bakır ve çok sayıda 
partili ile vatandaş katıldı.

KAYABAŞI: BU YAPI TEMEL 
İHTİYACIMIZDI

Selamlama konuşması yapan 
CHP Başakşehir İlçe Başkanı Bey-
zade Kayabaşı, “Burasının açılışı 
çok önemliydi. Kongre sürecinde 
söz verdiğimiz açılışı yapmanın 
gururunu yaşıyoruz. Bu süreçte 
yardımlarını esirgemeyen sayın 
Genel Başkan Yardımcımız Öz-
gür Karabat’a, Sayın İl Başkanı-
mız Özgür Çelik’e, Grup Başkan-
vekilimiz Nizamettin Kümeç’e, 
önceki dönem belediye başkan 
adayımız Abdulhadi Akmugan’a, 
önceki dönem ilçe başkanımız 
Kazım Özeren’e ve iş insanları-
mıza teşekkür ediyorum. 

Burası bizim için çok önem-
liydi çünkü günlük insan sirkü-
lasyonu çok fazla. Partililerimi-
zin ve vatandaşlarımızın bek-
lentisi doğrultusunda bu yapı 
temel ihtiyaçlarımız arasınday-
dı. O nedenle buranın açılışın-
da emeği geçen önceki yöneti-
mimize de teşekkürlerimi su-
nuyorum.” dedi.

Seçim çalışması kapsamın-
daki mesajını da veren Kaya-
başı, “Buradan İstanbul’a ve 
Türkiye’ye umut olacak çalış-
mamızı başlattığımızı ve bu ço-
ban ateşini buradan yaktığımızı 
bir kez daha ilan ediyorum, gel-
diğiniz için sizlere teşekkür edi-
yorum.” ifadelerini kullandı.

KARABAT: BÜLBÜLÜ ALTIN 
KAFESE KOYMUŞLAR YİNE DE 
VATANIM DEMİŞ

CHP’nin yerel seçimdeki 
hedefine değinen CHP İstan-
bul Milletvekili ve Genel Baş-
kan Yardımcısı Özgür Karabat, 
“Bülbülü altın kafese koymuş-
lar yine de vatanım demiş. Be-
nim için de Başakşehir çok ayrı 
bir yerdedir. Seçim arifesinde 
burayı açıyoruz ama burası sa-
dece seçim bürosu değil CHP 
Başakşehir’le irtibat kuracağı-
nız bir nokta olarak uzun yıllar 
faaliyet yürütecek.

HEDEFİMİZ 247 BELEDİYEYİ 
400’E ÇIKARTMAK

Türkiye’de 247 belediyemiz 
var bu sayıyı en az 400 yapmak 
gibi bir hedefimiz var. Bu 400 
olduğunda Başakşehir’in de bu 
listeye eklenebileceğini düşü-
nüyoruz. Başakşehir’in geçmiş 
dönem belediye başkan aday-
ları olarak buradayız. İnşallah 
4. adayımız Başakşehir’i kaza-
nacak. Önceki ilçe başkanları-
mız da burada. Hep beraber bu-
rada başaracağımıza inanıyo-

rum. Niye inanıyorum? Çünkü 
şimdiye kadar hep AKP’yi eleş-
tirerek siyaset yapıyorduk ama 
İstanbul’da iktidar olduk ve ar-
tık yaptıklarımızı anlatarak se-
çimi kazanacağız. Çok önem-
li işler yaptık İstanbul’da. Ör-
neğin artık İstanbul’da öğren-
ci yurtları var. Bu merkezi siya-
setin bir tezahürü çünkü öğren-
cilerimizi tarikatların, cema-
atlerin elinden kurtardık. Yine 
kreşler yapıyoruz, kadınları iş 
hayatına kazandırıyoruz. 6 ya-
şında çocuğu olan kadınlar üc-
retsiz ulaşımdan yararlanıyor.” 
dedi.

“AKP, İMAMOĞLU’NA RAKİP 
ÇIKARAMIYOR”

İBB Başkanı Ekrem 
İmamoğlu’nun 5 yıllık hiz-
metiyle ilgili konuşan Kara-
bat, “Kent meydanları yapıyo-
ruz. Bir şehir için en önemli şey 
meydandır. Ve daha önce olma-
dığı gibi yeşil alanlar yapılıyor. 
Kütüphaneler yapılıyor, sınav-
lara bu kütüphanelerde hazır-
lanan öğrencilerimiz derecele-
re giriyor. Artık ‘bunları yaptık, 
daha fazlasını da yapacağız’ 
deme evresine girdik. Tüm kı-
sıtlamalara rağmen geldiğimiz 
nokta çok önemli.

İstanbul’un artık adayı bel-
li. Sayın Ekrem İmamoğlu 
bir kez daha İstanbul için ha-
zır. Bizim 230 civarındaki ada-
yımız açıklandı. Bunlar soru-
larak, anket yapılarak belir-
lendi. Soruyorum şimdi, AKP 
İstanbul’da niye aday çıkara-
mıyor? Çünkü yaptıkları araş-
tırmaların tamamında İma-
moğlu karşısında kaybettikle-
rini görüyorlar. Başakşehir ve 
İstanbul’da CHP örgütleriyle ya-
rışacak örgütleri, İstanbul’da 
İmamoğlu’yla yarışacak aday-
ları yok.

Anketlere bakıyorum bazı 
isimleri parlatıyorlar. Daha 
önce valilik yapan bir ismi 
aday yapmaya çalışıyorlar 

ve Cumhuriyetçi, Atatürk-
çü diye bize anlatmaya çalı-
şıyorlar. Onların hafızası kı-
sıtlı ama bizimki Cumhuriye-
tin kuruluşuna kadar dayanı-
yor. O vali İstanbul’a kayyum 
atandığında Atatürk’ün port-
resini makam odasından indi-
ren vali değil mi? Şimdi han-
gi yüzle bu isim ‘Atatürkçü’ di-
yorsunuz? Şimdi başarılı ope-
rasyonlar yapıyor şeklinde algı 
yapıyorlar. Ama yakaladıkla-
rı suçlulara bakar mısınız hep-
si İstanbul’da. Yani valilik ya-
parken yakalamamış şimdi ya-
kalıyor. 

Diğer belediye başkan aday 
adaylarına bakıyorsunuz Çev-
re ve Şehircilik Bakanlığı yap-
mış ama çevre ve şehircilikle il-
gilenmiyor. TOKİ projesi olarak 
ne dediler kira öder gibi ev sahi-
bi olacaksınız. Yüz binlerce in-
sana söylediler bunu şimdi ne 
diyorlar krediyle ayda 17-20 bin 
TL ödeyip konut alabilirsiniz di-
yorlar. Size en iyilerini anlat-
tım AKP’ye göre en iyiler bunlar 
düşünün olayın vahametini.” 
diye konuştu.

ÇELİK: GELDİKLERİ GİBİ 
GİDECEKLER!

Açılışa katılan CHP İstanbul 
İl Başkanı Özgür Çelik, “İrtibat 
büromuzun tüm Başakşehirli-
lere ve İstanbullulara hayırlı ol-
masını diliyorum. Sayın Genel 
Başkan Yardımcımız Özgür Ka-
rabat buradan, Başakşehir’den 
çıkarak Ankara’da partimizde 
Genel Başkan Yardımcısı olarak 
bizi temsil ediyor. Kendisine 
yürekten teşekkürlerimi ve ba-
şarı dileklerimi sunuyorum. 

Bizim kongrelerimizdeki çe-
kişme konuşulur ama bu de-
mokrasinin bir gereğidir. Diğer 
partiler gibi adaylar veya alı-
nacak aksiyonlar bir kişinin iki 

dudağı arasından çıkan sözler-
le belirlenmez. 2023 seçimleri-
nin olumsuz sonucunun verdi-
ği hava yerel seçimler öncesinde 
yükselen heyecanla dağılmış-
tır. Biz hep umut dolu bir kül-
türden geliyoruz. Daha büyük 
bir sıkıntı bu topraklardayken 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve 
arkadaşları umudu bu toprakla-
ra ektiler. Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk’ün “Geldikleri gibi gi-
derler” sözünü hatırlatıyorum; 
Geldikleri gibi gidecekler!” ifa-
delerini kullandı.

“BAŞAKŞEHİR’İ KAZANAN, 
TÜRKİYE’Yİ KAZANIR”

İstanbul’u zaten kazanacak-
larını söyleyen Çelik, “Kongre-
lerimiz ve kurultayımız yeni bir 
heyecan dalgası yarattı ancak 
bu umudu ile heyecanı büyüt-
mek gibi büyük bir görevimiz ve 
sorumluluğumuz var. 

İktidar her zaman yerel seçim-
leri de genel seçim havasına so-
kar. Güvenlik ve uluslararası me-
sele haline getirir. Biz de Sayın 
İmamoğlu’nun yaptıklarını anla-
tacağız ama bu seçim bizim için 
de sadece bir yerel seçim değil. Bu 
seçim önümüzdeki 10 yılları et-
kileyecek bir seçim. Başarılı ol-
mak zorundayız. İstanbul’u tek-
rar kazanacağımızı her yerde söy-
lüyorum, Başakşehir’i de kaza-
nacağız. 2024’te Başakşehir’i ka-
zanmak, 2028’de Türkiye’yi ka-
zanmak demektir. İmamoğlu’nun 
‘Adil, yeşil, yaratıcı İstanbul viz-
yonunu’ Başakşehir’in her yerin-
de anlatacağız.” dedi.

Sümeyra Duğan/KENT YAŞAM

CHP’de yerel seçimlerin

‘Çoban Ateşi’
Başakşehir’de yakıldı
Cumhuriyet Halk Partisi, tüm vatandaşların derdini anlatacağı ve bunlara çözüm bulma 
konusunda önemli faaliyetler yürüten irtibat bürolarına bir yenisini daha ekledi.

CUMHURİYET HALK PARTİSİ
Başakşehir İlçe Başkanı
Beyzade Kayabaşı

CUMHURİYET HALK PARTİSİ
GENEL BAŞKAN YARDIMCISI
Özgür Karabat

CUMHURİYET HALK PARTİSİ
İSTANBUL İL BAŞKANI
Özgür Çelik
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31 Mart 2024’te yapılacak yerel se-
çimler için CHP’den Esenyurt Belediye 
Başkanlığı için aday adaylığını açık-
layan Yeminli Mali Müşavir ve Bağım-
sız Denetçi Abdulhadi Akmugan, ilçe-
yi karış karış geziyor.

2019’da Başakşehir’de CHP Ge-
nel Merkezi tarafından belediye baş-
kanlığı için aday gösterilen Abdul-
hadi Akmugan, CHP’nin görece za-
yıf kaldığı bir ilçede oyları ciddi oran-
da artırmıştı. Şimdi ‘yuvam’ dedi-
ği Esenyurt’ta aday adayı olan Akmu-
gan, “Esenyurt’u mahalle muhtarları 
ve gazeteciler gibi toplumu çok yakın-
dan tanıyan kesimlerden oluşan bir 
istişare meclisiyle yöneteceğim” diyor.

MUHTARLARDAN TAM NOT
Esenyurt’ta 43 tane muhtarın ta-

mamını ziyaret eden Akmugan, “43 
muhtar, 43 belediye başkanı demek-
tir. Toplumun sorunlarını en iyi bilen 
mahalle muhtarlarımızdır. Bu neden-
le yönetim anlayışımda muhtarların 
yeri çok önemli. Adaylaşır ve Allah’ın 

izniyle Esenyurt’u bu kez Meclis ço-
ğunluğuyla bir kez daha kazanırsak 
değerli muhtarlarımızla birlikte ilçe-
mizi yönetip tüm sorunları hızlı bir 
şekilde çözüme kavuşturacağız.” dedi.

Ziyaret edilen muhtarlar 
Akmugan’ın ilgisi karşısında şaşkınlık-
larını gizleyemediler. Yerel yönetim mo-
delinde muhtarları bu kadar önemse-
yen çok az yönetici olduğunu dile geti-
ren muhtarlar, Abdulhadi Akmugan’ın 
ziyaretlerine tam not verdiler.

STK’LARDAN DA TAM DESTEK
Kendisi de uzun yıllar sivil top-

lum kuruluşlarında üyelik ve yönetici-
lik yapan Abdulhadi Akmugan’a bir-
çok dernek, federasyon ve sivil toplum 
kuruluşlarından da destek geldi. Ak-
mugan, “850 dernek ile temasım var. 
Esenyurt Belediyesi’nin yönetimine 
geldiğim takdirde bu geniş STK derne-
ğinden de sonuna kadar yararlanaca-
ğız. Esenyurt’u istişare kültürüyle bir-
likte yöneteceğiz” dedi.

Serkan Horuz/KENT YAŞAM

Esenyurt’u birlikte yöneteceğiz dediği

muhtarlardan 
Akmugan’a tam not
CHP Esenyurt Belediye Başkan aday adayı Abdul-
hadi Akmugan, Esenyurt’un mahallelerini karış 
karış gezerek, ‘birlikte yöneteceğiz’ dediği muh-
tarlarla tek tek görüşüp istişare yapıyor.

İstanbul Göle Dernekler
Federasyonu ziyareti

İstanbul Göle Dernekler Federasyonu ziyareti

Erenler Kültür ve Eğitim Vakfı ziyaretiKars Akyaka Geçitköyü Derneği ziyareti
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